
Galerie ve Starém zámku pro-
půjčila 27. června své prostory 
smysluplnému a inspirativnímu 
projektu Ve stopách vzorů. Za tím-
to výstavním cyklem obrazových 
portrétů stojí Jadran Šetlík, fotograf, 
který svým objektivem zachytil 
řadu výjimečných osobností.

Ve světě se děje mnoho zlého, co 
děti a mladé lidi činí zranitelnými 
a nejistými. Klíčem k bezpečí mo-
hou být vzory, hrdinové všedních 
i nevšedních dnů, kteří pomáhají 
nalézt směr, smysl života, radosti 
mimo virtuální svět i správné hod-
noty.

Dětský psychiatr Michal Hrdlič-
ka vystihl záměr pana Šetlíka slovy: 
„Chce poodhalit kouzlo starého 
světa a probudit v dětech touhu po 
velkém a nesnadném životě, v kte-
rém by přece chtěly něco dokázat 
a někým být.“ Právě proto Jadran 

Poděkování patří firmě Saint-Gobain/
Sekurit, jmenovitě její obchodní ředitelce 
Ing. Martině Hasmanové za velkorysý příspě-
vek na zvýšení bezpečnosti dopravy v Hořo-
vicích.  Z příspěvku se podařilo pořídit zaří-
zení na měření rychlosti vozidel a vybudovat 
i vybavit bezpečnější přechody pro chodce 

na komunikacích v Tyršově ulici a na Pražské 
mezi radnicí a hotelem Zelený strom. Trvalého 
zájmu o rozvoj našeho města si vážíme a dlou-
hodobá cílevědomá snaha o bezpečnost provo-
zu už zjevně povznesla úroveň více přechodů 
ve městě. - Vše nejlepší v Novém roce 2012! 

Dokončeno bylo a předáno do užívání par-
koviště v ulici U Nádraží (šikmá, zatím nevy-
značená stání po levé straně jednosměrné ko-
munikace). Prosíme všechny, kdo v této ulici 
parkují, aby využívali nového parkoviště a už 
neodstavovali auta na pravé straně ulice. As-
faltový povrch parkoviště získá na jaře příštího 
roku. Pozor, od nádražní budovy ČD směrem 
k Tyršově ulici (na křižovatku s ulicí Spojovací) 
je tato komunikace dvousměrná, takže kdo jede 
na nádraží od Žebráku, nemusí už objíždět přes 
město. (U nádraží ČD se ale musí otočit.) Tento 
provoz pokládejme za zkušební, technický a do-
pravní odbor ho po čase vyhodnotí.  

Dozorčí rada Vojenských lesů a statků, s.p., 
vzala na vědomí usnesení Zastupitelstva města 
Hořovice ze dne 29. 11. 2011, kterým zastu-
pitelé schválili „koupi areálu Starého zámku 
od Vojenských lesů a statků za kupní cenu 35 
mil. Kč + 2% úrok p. a. Úhrada kupní ceny 
bude provedena ve splátkách během šesti let. 

Podmínkou platnosti kupní smlouvy je bez-
úplatný převod Panské zahrady do majetku 
města“. V současné době VLS (ve spoluprá-
ci s námi) připravují prodejní (resp. kupní) 
smlouvu, vycházející z našeho usnesení, kte-
rou by kompetentní orgány VLS měly schválit 
v březnu příštího roku. Do té doby město může 
projednávat jednak nájemní vztah s Policií ČR, 
která by v části Starého zámku měla sídlit, tak 
také pracovat na studii využití a stavebních 
úprav prostor zámku, zejména tzv. hospodář-
ského křídla (bývalé sídlo VLS), tedy I. etapě. 

K 31. 12. 2011 končí nájemní smlouva se 
současným provozovatelem plaveckého areálu. 
Vzhledem k tomu, že provozovatel trvale vyka-
zoval ztrátové hospodaření areálu, rada rozhodla,  
že smlouvu již neprodlouží. Od 1. 1. 2012 bude 
plavecký areál provozovat město prostřednictví 
své příspěvkové organizace, kterou je Městská 
správa bytového a nebytového fondu. Vynasna-

žíme se o plynulý převod správy tohoto zařízení 
(vč. převodu permanentek) tak, aby bazén mohl 
být i po dobu převodu správy pro veřejnost ote-
vřen v obvyklých hodinách. Pokud by snad k ně-
jakému přechodnému omezení provozu mělo 
dojít, věřím, že to plavecká veřejnost přijme s po-
chopením. 

Rada města se postavila odmítavě k zámě-
ru „zkapacitnění“ stáčírny, skladování a výdeje 
PHM v areálu Cintlovka. Firma, jež tento zá-
měr hodlá realizovat, přislíbila dořešit dopravní 
studii: navážení PHM má probíhat po železnici 
v max. množství 720 m3 denně, odvoz však mají 
zajišťovat autocisterny. Obáváme se, že dojde 
k neúměrné dopravní zátěži na nevyhovují-
cích komunikacích (až 30 autocisteren denně) 
a k zátěži životního prostředí. Nicméně areál 
leží v katastru obce Tlustice a naše možnosti 
jako samosprávy  jsou při vyjednávání podmí-
nek provozu omezeny - ale budeme jednat!

Přeji Vám, vážení občané, za všechny zastu-
pitele našeho města v Novém roce 2012 zdra-
ví, optimismus, rozvahu, radost, zdrženlivost 
ve zbytečných požitcích - a také štěstí, které 
nechodí po horách, ale po lidech, a to dokonce 
i v našem městě!

Ondřej Vaculík, starosta
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Měšťan

Plavecký bazén po rekonstrukci otevřen
Po uzávěrce únorového čísla 
Hořovického Měšťana byl po rozsáh-
lé rekonstrukci slavnostně otevřen 
plavecký bazén. Stalo se tako týden 
později než bylo původně plánováno. 
Proč tomu tak je, nám prozradil Miro-
slav Kočárek z firmy Koeko: „Otevření 
plaveckého bazénu v Hořovicích bylo 
naplánováno na 22. ledna, ale z tech-
nologických důvodů bylo zprovoznění 
o týden posunuto. Poslední práce 
probíhají velmi pomalu. Jedná se 
hlavně o detaily, které dokončí vzhled 
obou bazénových hal. Dětský bazének 
je hotov a zbývá jen obložit sloupy 
kolem celého prostoru. Velký bazén je 
napuštěn a byla odzkoušena činnost 
technologie a nového chemického 
hospodářství.

Modernizace Gymnázia Václava Hraběte
náklady na stavební práce budou 
4 111 763 korun, vybavení učeben 
bude stát necelý milion korun. Pro-
jekt je spolufinancován z Regionál-
ního operačního programu regionu 
soudržnosti Střední Čechy ve výši 
92,5% způsobilých výdajů.

-gvh-

Město Hořovice v lednu zahájilo re-
alizaci projektu Modernizace Gym-
názia Václava Hraběte v Hořovicích. 
Cílem projektu je zlepšení kvality 
výuky a rozšíření možnosti vzdělávání. 
Součástí projektu je nákup nového 
vybavení, modernizace technického 
vybavení školy, snížení energetické 
náročnosti budovy, kterou zajistí 
výměna oken, rekonstrukce sociálního 
zařízení a výměna osvětlení. Celkové 

Setkání skautů, old skautů
a přátel Junáka Hořovice

U příležitosti 20. výročí obno-
vení skautingu v Hořovicích 
po listopadu 1989 si vás
dovolujeme pozvat na setkání 
oldskautů, bývalých členů skautského 
střediska a přátel Junáka, které se 
uskuteční v sobotu 6. února od 15 ho-
din ve skautské klubovně u Dražovky. 
Během setkání si zavzpomínáme 
na uplynulá léta od počátku vzniku 
Junáka v Hořovicích v roce 1923 až 
do současnosti. Povíme si o dnešní sit-
uaci a o našich plánech do budoucna.

Na setkání se těší Abbé, Linka a Anča.

První vzorky vody byly odebrány a 
výsledek je výborný, kvalita splňuje 
všechny parametry vyhlášky. Nyní 
se jen čeká na dodavatele stavby, 
který dokončuje poslední úpravy
a mohl být po kolaudačním řízení 
spuštěn zkušební provoz. 

Senioři tradičně zakončili rok v sále radnice

V chodbách a sociálních zařízeních byly 
osazeny nové panely ústředního topení 
a instalovány nové sušáky REZ s ra-
darovou technikou.

dokončení na 2. straně

Bohumila Vojíře, pořadem provázel 
Karel Vydra. Příjemným zpestřením 
bylo vystoupení dětí z taneční školy 
Blanky Vášové, stejně tak jako mladých 
kytaristů ze Základní umělecké školy 
Rožmitál pod Třemšínem. Vyvrc-
holením bylo vystoupení tanečního páru 
Veronika Hrubcová- Štěpán Lukeš z Klu-
bu tanečního sportu Příbram, jejichž 
předvedené tance byly skutečným 
uměleckým zážitkem. Všichni účinkující
byli odměněni zaslouženým potleskem.
Dle ohlasu účastníků je možno kon-
statovat, že akce přispěla ke zpestření 
života hořovických seniorů a měla u 
většiny z nich úspěch. Zaměstnanci i 
obyvatelé Domova Na Výsluní, Hořovice 
rádi uvítají návštěvníky i na akcích 
pořádaných nejen pro obyvatele a klien-
ty Domova Na Výsluní přímo v objektu 
zařízení.

Domov Na Výsluní Hořovice

Již tradičně se sešli senioři ve velkém sále
hořovické radnice na předvánočním 
setkání pořádaném Domovem na 
Výsluní, Hořovice. K poslechu i tanci 
hrála Hořovická muzika

1

Hořovický

měšťan
1

Měsíčník Města Hořovice
3. ročník | zdarMa

www.mesto-horovice.cz

8
2010

Uzavírka silnice
u Harmoniky
V době od 1. 8. do 30. 11.2010 je plá-

nována rekonstrukce železničního mos-
tu u Harmoniky. V této době bude silni-
ce II/114 uzavřena a příjezd na Sklenář-
ku bude možný pouze přes Cintlovku tj. 
ulicí Plzeňskou.

V této době nebude obsluhována za-
stávka Hořovice, Sklenářka I náhrad-
ní zastávkou pro linky C9 MHD Hořo-
vice, C31 Hořovice - Příbram, C33 Ho-
řovice - Všeradice - Nesvačily, C34 Ho-
řovice - Zbiroh, C35 Hořovice - Komá-
rov - Strašice, C43 Hořovice - Podlu-
hy - Křešín, C44 Hořovice – Praskolesy, 
C45 Hořovice - Zadní Třebaň, C49 Ho-
řovice – Lochovice, 470810 Cekov - Ka-
řez - Hořovice bude zastávka Hořovice, 
Cintlovka. Obsluha sídliště Sklenářka 
bude prováděna pouze linkami jedou-
cími přes zastávku Hořovice, Sklenář-
ka II. Přeprava zdarma bude z/do zastá-
vek v Hořovicích do/z zastávky Hořovi-
ce, Sklenářka I možná při použití linky 
C 32 210032 Hořovice - Žebrák - Brou-
my náhradou za linku C34.

Ing. Miroslav Vacek, vedoucí provozu 
osobní dopravy PROBO BUS a.s.

Hořovický fotbal oslavil sté narozeniny
Doslova vyšňořený hořovický Městský sta-

dión přivítal v sobotu 17. července účastní-
ky oslav 100 let založení organizované kopa-
né v Hořovicích. V rámci celého dne se setkala 
řada známých, kteří se okolo fotbalu pohybovali 
nebo pohybují a setkání využili k zavzpomíná-
ní. Ti nejstarší si prohlédli kabiny a zázemí v tri-
buně, ti o něco mladší nastoupili na trávníku.

 Prvním bodem oslav 
přímo na zeleném paži-
tu byl zápas staré gardy Ho-
řovic s Viktorií Plzeň. Ta, ve-
dená Ivanem Bicanem, při-
jela ve velmi dobrém slože-
ní, jenže hořovický tým měl 
také svojí kvalitu. Vždyť se 
v něm objevili i bývalí prvo-
ligoví hráči Grund, Mojžíš 
a Vyskočil. Zápas přinesl zají-
mavé momenty a skončil vý-
sledkem 2:2. 

Po skončení zápasu 
si na trávníku zatrénova-
la mladší přípravka a ostat-
ní si to zamířili do přísálí Společenského domu, 
kde se konalo slavnostní posezení. V jeho rámci 
všechny přivítal předseda FK Hořovicko Luboš 
Bureš, přítomné pozdravili i senátor Jiří Ober-
falzer a krajský zastupitel Jan Skopeček. Hlavní 
slovo pak měl bývalý divizní hráč, městský za-
stupitel a ředitel hořovického gymnázia Jiří Vl-
ček, který věcně a vtipně glosoval výročí sta let. 
Pak již nastala chvíle k tzv. „pokecu“, ve kterém 
někteří pokračovali přímo na místě a další smě-
řovali své kroky opět na hřiště, kde od půl dru-

hé začínal Podbrdský pohár dospělých. Ten při-
nesl v úvodním zápase doslova šok, když domá-
cí jedenáctka porazila jeden z předních celků B 
skupiny divize Admiru Praha nevídaným způ-
sobem 8:1. O góly se podělili dvakrát Veselý, Šu-
bert a Hruška, jednou se přidali Rampa a Kova-
řík. V dalším zápase zdolaly Horní Měcholupy 
Litvínov 2:0. Po druhém semifinále nastoupili 

na plac hráči mladších přípravek FK Hořovicko 
a Olympie Zdice, kteří předvedli své dovednosti 
před zraky přítomných diváků. Domácí zvítězili 
3:0 a byli odměněni potleskem.

 V zápase o 3. místo Podbrdského poháru 
se střetla Admira Praha s Litvínovem a zvítězi-
la po dramatickém boji 3:2. Před finálovým zá-
pasem předali domácí funkcionáři rozlučkové 
předměty dorostencům, kteří přešli do dospělé 
kategorie a senátor Jiří Oberfalzer prezentoval 
svůj dar ke sto letům od Nadačního fondu Leto-

rosty. Nutno podotknout, že celá akce se konala 
za finančního přispění hejtmana Středočeského 
kraje Davida Ratha a starosty Hořovic Luboše 
Čížka. Oba se však nemohli dostavit kvůli zane-
prázdněnosti stejně jako předseda ČMFS Ivan 
Hašek. Všichni zaslali omluvu a blahopřání.

 Do finále nastoupili domácí proti Horním 
Měcholupům a zápas skončil i přes několik šan-
cí na obou stranách bez branek. O vítězi tak roz-
hodovaly penalty, v nichž pražský tým zvítězil 
4:2 a získal tak hlavní trofej. Vítěz turnaje při-
jel s kvalitním kádrem, který bude po propojení 
s Viktorií Žižkov B nastupovat ve třetí lize, tak-
že to byl těžký soupeř a Hořovicko obstálo vý-
tečně. Po předání cen se ještě diskutovalo přede-
vším o fotbale, který v sobotu 17. července v Ho-
řovicích vyhrál na celé čáře!

-jb-

Dostavba kanalizační sítě
V roce 2010 byl zahájen projekt Dostav-

ba kanalizační sítě v Hořovicích. Nová kana-
lizace včetně veřejných částí přípojek v dél-
ce 1,57 km bude vybudována v ulici U Kou-
paliště, Cihlářská, Rpetská a na sídlišti Karla 
Sezimy. Realizací akce bude vytvořen před-
poklad pro nové připojení 180 ekvivalent-
ních obyvatel Hořovic. Na ČOV Hořovi-
ce bude možno odstranit navíc 7,20t/rok 
CHSKCr a 3,40 t/rok NL.  Tento projekt je 
spolufinancován Evropskou unií - Fondem 

soudržnosti a Státním fondem životního 
prostředí ČR v rámci Operačního progra-
mu Životní prostředí. Projekt bude dokon-
čen v roce 2011. Celkové uznatelné nákla-
dy projektu jsou 5 968 428 Kč, dotace z fon-
du EU činí 5 073 164 Kč a dotace SFŽP ČR 
298 421 Kč.
odbor technický a dopravní MěÚ Hořovice
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Zastupitelé odhlasovali koupi Starého zámku

V novém roce 

2012
vám přejeme
co nejvíce 
pozitivního 
světla, 
zdraví a úspěchů

Zahájení výběrového 
dotačního řízení

Město Hořovice vyhlašuje, na základě 
usnesení rady města Hořovice č. 22/2011 ze 
dne 24. 11. 2011, výběrové řízení o poskyto-
vání dotací z rozpočtu města pro rok 2012. 
Dotace budou poskytovány na oblasti:
1. školství, 2. kultura a církev, 3. sport, 4. zá-
jmová činnost dětí a dospělých, 5. zdravotní 
a sociální, 6. práce s dětmi a mládeží, 7. ostat-
ní blíže nespecifikované

Žádost o dotaci může předložit ten sub-
jekt, který je hlavním realizátorem předklá-
daného projektu. Znamená to, že veškeré 
náklady a příjmy související s projektem musí 
projít přes účetnictví. Dotace se poskytuje 
na neinvestiční výdaje.

Žádosti o dotaci budou předloženy na for-
mulářích, které jsou uveřejněny na webových 
stránkách města, případně je možno si je vy-
zvednout na odboru finančním a školství MěÚ 
Hořovice. Podmínkou zařazení do výběrového 
řízení je předložení žádosti do 31. ledna 2012, 
včetně vyúčtování dotace z předchozího roku.
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„Každý může mít ve svém 
životě někoho, kdo mu po-
mohl růst – a zároveň se sám 
stát vzorem pro jiné,“ říká 
Jadran Šetlík, autor výstavní-
ho cyklu Ve stopách vzorů, se 
kterým zavítal do Hořovic.

Jadran Šetlík zve na Starý zámek
na výstavu Ve stopách vzorů

Výstava fotografi ckých obrazů fotografa 

a portrétisty

Jadrana Šetlíka

VE STOPÁCH VZORŮ
Od 27. května do 31. srpna 2025

Starý zámek Hořovice

otevřeno vždy Pá -So-Ne
od 10 do 17 hodin
V týdnu na objednání přes 
informační centrum Hořovice.

Šetlík přináší svou výstavu fotogra-
fií do Hořovic. Obdivovat ji zde mo-
hou nejen mladí, ale i ti, kterým už 
v životě nějaký vzor vyrůst pomohl.

Projekt je specifický tím, že na 
stěně nevisí jen jeden portrét, ale 
vždy dvojice. A tak vedle akordeo-
nového virtuóza je jeho žák, který 
kráčí ve stopách svého vzoru vlastní 
jedinečnou cestou.

Výstava je poskládána na míru 
Hořovicím a každý si v ní může 
najít to své. Více o ní prozradil sám 
autor:

Myslíte, že výstava může lidi 
v malých městech inspirovat stej-
ně silně jako třeba v Praze?

Jsem o tom přesvědčen. Dokon-
ce bych řekl, že v menších městech 
může výstava působit ještě intenziv-
něji. Praha je přesycená kulturními 
akcemi, lidé tam často přecházejí 
z jedné události na druhou. V men-
ších městech vnímají podobné pro-

jekty jako výjimečnou příležitost 
a mají i více prostoru se nad jejich 
poselstvím zamyslet. A právě o tuto 
hlubší rezonanci mi jde.

Změnil se během práce na pro-
jektu Ve stopách vzorů váš vlastní 
pohled na dnešní mladou genera-
ci?

Nemohu říct, že by se můj po-
hled zásadně změnil, spíš se po-
stupně prohloubil. Díky tomuto 
projektu jsem měl možnost lépe 
porozumět jejich motivacím, snům 
i hodnotám. Objevuji v mladých li-
dech obrovský potenciál, který stojí 
za to podpořit.

Komu je výstava určena? Může 
nabídnout něco i těm, kdo dnes 
spíše inspirují druhé, než že by 
sami hledali vzory?

Výstava je určena naprosto 
všem – bez ohledu na věk nebo 
životní zkušenosti. Samozřejmě, 
klíčovou skupinou jsou mladí lidé, 

kteří hledají cestu a inspiraci. Pro-
jekt je edukativní, motivační a pře-
devším pozitivní. Ukazuje, že každý 
může mít ve svém životě někoho, 
kdo mu pomohl růst – a zároveň se 
sám stát vzorem pro jiné. To je my-
šlenka, která oslovuje široké spek-
trum lidí napříč obory, od sportu 
přes kulturu, vědu, folklor až po 
tradiční řemesla.

Jak se výstava přizpůsobuje 
různým místům, kde ji předsta-
vujete?

Výstava se přizpůsobuje pře-
devším výběrem dvojic, které mají 
vazbu na daný region. Snažím se 
vždy akcentovat příběhy, které 
jsou místním lidem blízké a které 
mohou silněji oslovit právě jejich 
prostředí. Tím vzniká osobitý roz-
měr každé instalace, který výstavu 
ukotvuje v konkrétním kulturním 
a lidském kontextu.

Daniela Hlavová
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n Křižovatka Komenského s Jiráskovou připravená pro položení dlažby.

Rekonstrukce ulice Ko-
menského úspěšně pokraču-
je a první etapa prací se blíží 
k dokončení. Zbývá pouze re-
alizace zvýšených křižovatek. 
Tyto práce budou dokončeny 
v následujících týdnech.

Druhá etapa bude zahájena 
během letních prázdnin, uza-
vřen bude úsek od ulice Nad 
Školou až po ulici Slavíkova. 
I přes stavební aktivity zůsta-
ne průjezd ulicí Slavíkova na 
Husovo náměstí zachován, což 
minimalizuje dopady rekon-
strukce na dopravní spojení.

Od září počítáme se zaháje-
ním prací na Husově náměstí. 
Tento projekt zahrnuje roz-

Ulice Komenského v novém kabátě

sáhlejší úpravy, které přinesou 
modernizaci prostoru a zlepší 
jeho funkčnost. Plánujeme také 
umožnit průjezd první částí uli-
ce Komenského ve zkušebním 
provozu, což by mělo usnadnit 
dopravu do ulice Jiráskova.

Rekonstrukce ulice Komen-
ského postupuje podle plánu, 

přičemž jednotlivé etapy jsou 
pečlivě koordinovány tak, aby 
byl minimalizován dopad na 
obyvatele i dopravní situaci. 
O dalším průběhu prací vás bu-
deme průběžně informovat.

Ing. Věra Eschnerová
místostarostka

První etapa nové cesty k rybníku Krejcárek
je dokončena: návrat ke krajině našich předků

Mám velkou radost, že mohu oznámit 
dokončení první etapy nové pěší cesty ve-
doucí směrem k rybníku Krejcárek. Cesta 
nyní končí elegantní dřevěnou lávkou, která 
překonává drobnou vodoteč a spojuje cestu 
se sousedním polem. Odtud je možné dále 
pokračovat po měkkém zeleném travnatém 
pásu, jenž přirozeně navádí poutníky až 
k samotnému rybníku. Zpět do Hořovic do-
poručuji cestu přes louky nad Podluhy nebo 
přes Obecní lesík, obě trasy mají své kouzlo.

Tento projekt není pouze o zlepšení pří-
stupu do krajiny – má i hlubší ekologický 
a kulturní význam. Obnovování cest mezi 
poli hraje důležitou roli v ochraně naší pří-
rody. Travnaté pásy a stromy, které kolem 
cest sázíme, a nové remízky, které podél 
cest vznikají, podporují biodiverzitu a po-
skytují útočiště celé řadě rostlin a živoči-

chů. Kromě toho tyto prvky pomáhají za-
držovat vodu v krajině a chránit půdu před 
erozí – tedy přesně to, co naše zemědělská 
krajina dnes tolik potřebuje. Zároveň tím-
to krokem navazujeme na dědictví našich 
předků. Staré polní cesty, které kdysi pro-
pojovaly vsi, pole, studánky a rybníky, byly 
po staletí nedílnou součástí venkovského 
života. Mnohé z nich postupem času za-
nikly, zarostly nebo byly rozorány. Nyní 
však máme možnost některé z těchto tras 
znovu oživit – nejen jako funkční cesty, ale 
i jako spojnice s minulostí.

Děkujeme všem, kteří se na realizaci 
této první etapy podíleli. Věříme, že cesta 
se stane oblíbeným místem pro procházky, 
setkávání i tiché rozjímání v krajině.

Ing. Věra Eschnerová
místostarostka n Lávka Krejcárek
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Peloton „Na kole dětem“ 5. června dorazil do Hořovic
Sedmá etapa, dlouhá 110 km, 

odstartovala ráno tohoto dne 
v Táboře a přes Sedlčany, Nový 
Knín a Dobříš završila svůj pro-
gram právě u nás v Hořovicích. 
Očekávaný příjezd více než stov-
ky cyklistů v čele se zakladatelem 
a známým velocipedistou Josefem 
Zimovčákem byl kolem 16. hodi-
ny. V závěru celé etapy se k pelo-
tonu připojili žáci 3. B naší 2. ZŠ 
Jiráskova s paní učitelkou Janou 
Fialovou, a doprovod jim dělali 
někteří rodiče. Tato akce navazuje 
na naše setkání s panem Zimov-
čákem, které se odehrálo v únoru 
letošního roku ve Společenském 
domě v Hořovicích. Celý peloton 
byl vřele přivítán občany před rad-
nicí. Paní starostka Hořovic Věra 
Veverková předala v sále radnice 
panu Zimovčákovi symbolický 
šek na částku 20.000,– Kč.

Hořovická radnice připravila 

pro účastníky závodu pohoštění 
a děti “Z JEDNIČKY” pod vede-
ním paní učitelek doprovodný 
program, který navodil naprosto 
úžasnou atmosféru. Děti zazpíva-
ly 7 písniček, plný sál je doprová-
zel potleskem a pan Zimovčák si 
na parketu s dětmi zatančil. Pelo-
ton odjel z Hořovic okolo 18:00 
hodiny Na Bouchalku, kde si 
cyklisté odpočinuli a ráno v osm 
hodin následujícího dne se vráti-
li do Hořovic, kde paní starostka 
odstartovala osmou etapu 16. 
ročníku “Na kole dětem”, která 
byla dlouhá asi 112 km. I ten-
to den přišly děti z 1. ZŠ spolu 
s paní učitelkami START účastní-
ků podpořit. Cyklistům nakresli-
ly krásné tematické obrázky, které 
jim předaly. Potom peloton za 
velkých ovací přihlížejících odjel 
z náměstí v Hořovicích na svoji 
předposlední etapu.

V letošním ročníku veřejné 
cyklojízdy Na kole dětem projely 
republiku i dvě pokladničky urče-
né na sběr dobrovolných příspěv-
ků. Zastavovaly se společně s pe-
lotonem v jednotlivých městech 
a obcích a lidé do nich s úsměvem 
přispívali na dobrou věc – na pod-
poru onkologicky nemocných 
dětí.

Po absolvování všech etap byly 
kasičky slavnostně odpečetěny 
a po pečlivém sečtení všech darů 

bylo s velkou radostí zjištěno, že 
se podařilo vybrat rekordní část-
ku 140 781 Kč! Je to krásný důkaz 
toho, že solidarita, ochota pomoci 
a lidská sounáležitost stále hrají 
důležitou roli v našich životech.

K této částce budou ještě při-
počteny dary od měst, obcí, škol, 
dobrovolníků a podporovatelů, 
kteří mají svá srdce na pravé místě, 
a společně dávají naději, tam kde 
je to nejvíce potřeba.
Eva Kaufmanová, místostarostka

Mnohokrát jsem se zamýšlela 
nad tím, proč mě jedna občanka 
Hořovic, dnes zastupitelka, kdysi na 
zastupitelstvu města nařkla z toho, 
že pro občany Hořovic nedělám 
nic. V ten moment jsem byla za-
skočena a okamžitě se nedokázala 
bránit. Jen bývalý pan starosta se 
mě zastal a upozornil na některé 
z mých aktivit.

Mnoho let jsem s ním chodila 
každý Štědrý den do Domova na 
výsluní popřát krásné vánoční svát-
ky klientům, kteří Vánoce trávily 
právě zde, ale i zdejším zaměstnan-
cům, kteří museli pracovat.

Mnoho let jsem také chodila 
spolu s paní Janou Šrámkovou po-
přát k významnému životnímu ju-
bileu občanům Hořovic.

Ještě delší čas mě pojí s Vítáním 
nových občánků města Hořovice. 
Ale jak jsem k němu vůbec přišla? 
Krátce po Sametové revoluci byla 
na Městském úřadě v Hořovicích 
zřízena Školská, kulturní a spor-
tovní komise. Tehdejší pan ředitel 
František Pelikán mě do této komi-
se jmenoval za naši 1. základní ško-
lu. V této komisi byla i paní Marie 
Tětková a přišla s nápadem obnovit 
v našem městě vítání nových ob-
čánků. Byla jsem hned pro, vždyť 
v okolních obcích tato akce běžně 
probíhala a v Hořovicích nic.

Paní Tětková se ujmula organi-
zace a já společně s bývalou paní 
ředitelku mateřské školky Marcelou 
Mračkovou jsme pomohly s kultur-

ním programem a obstaráním ma-
lých dárečků. Tehdy byly opravdu 
malé, kytička pro maminky a malý 
plyšák pro dětičky. Po několika le-
tech, těsně před jedním vítáním, 
mi paní Tětková telefonovala, že 
je vážně nemocná, a že to budeme 
muset zvládnout bez ní. Paní ředi-
telka mateřské školky mi tenkrát 
sdělila, že mi pomoci nemůže. Byla 
jsem trochu bezradná, a proto jsem 
se obrátila na tehdejší Radu města 
Hořovice. Paní Jana Šrámková byla 
okamžitě ochotná mi jít pomoci. 
Od této doby jsem organizovala 
Vítání občánků města Hořovice 
s paní Janou Šrámkovou a pro nové 
občánky bylo i dárků více.

Možná bych ještě měla podotk-
nout, že jsem toto všechno organi-
zovala více než dvacet let ve svém 
volnu úplně zadarmo, jen díky jisté 
ženě po nařčení, jsem za každou 
organizaci vítání dostala 500 Kč, 
tak jako za obřad. Nechci vyjmeno-
vávat, co vše se musí za těchto 500 
Kč udělat, ale dělala jsem to ráda. 
V současné době se na vítání po-
tkávám s rodiči, které jsem vítala na 
úplném začátku jako miminka. Až 
mi to přijde neuvěřitelné.

V současném volebním období 
je vynikající spolupráce s paní mís-
tostarostkou Evou Kaufmanovou, 
jen miminek je čím dál tím méně.

Doufám, že v příštím volebním 
období mě někdo nahradí a bude 
pokračovat v této tradici.

Mgr. Zdeňka Ulčová

Mých mnoho let s Vítáním
nových občánků města Hořovice

Přehled nejbližších plánovaných uzavírek 
v souvislosti se stavbou obchvatu

4 Silnice II/114 Hořovice – Lochovice, částečná uzavírka, provoz 
řízen SSZ (semafory), od 1. 8. 2025 do 5. 12. 2025.
4 Silnice III/11710 Hořovice – Praskolesy, úplná uzavírka, od 
1. 8. 2025 do 5. 12. 2025.
4 Místní komunikace Hořovice – Tihava, bude průjezdná od 
31. 7. 2025.
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Květinové slavnosti 2025

Ve čtvrtek 5. června 2025 dorazil na hořovické vlakové nádraží pro-
tidrogový vlak Revolution Train, unikátní multimediální projekt zamě-
řený na prevenci rizikového chování mládeže. Tato speciálně upravená 
vlaková souprava nabízí interaktivní a zážitkovou formu vzdělávání, 
která mladým lidem přibližuje problematiku užívání návykových látek 
prostřednictvím silného vizuálního i emocionálního zážitku. Cílem 
projektu je působit preventivně na děti a mládež, upozornit na rizika 
spojená s užíváním drog a motivovat je k odpovědnému a zdravému 
životnímu stylu.

Letošní akce proběhla pod záštitou Mikroregionu Hořovicko, s. o., kte-
rý zajišťoval nejen dopravu žáků, ale také doprovodný program v podobě 
účasti preventisty. Program vlaku je navíc rozšířen o návazný program rea-
lizovaný přímo ve školách, kde pedagogové spolu s odborníky dále rozvíjejí 
témata otevřená během návštěvy vlaku.

Na financování akce se podílely všechny obce Mikroregionu Hořovicko, 
s. o., město Žebrák a městys Cerhovice.

Mikroregion Hořovicko, s. o.

Protidrogový vlak
Revolution Train v Hořovicích

n Jedna z prvních akcí Hořovického kulturního léta 2025 
se odehrála ve čtvrtek 12. června. Na nádvoří Starého 
zámku zahrál publiku spisovatel, písničkář a cestovatel 
Jan Burian.

Spolek Horovize již druhým 
rokem pořádal Květinové slav-
nosti na nádvoří Starého zámku. 
Návštěvníci měli možnost se 
pobavit při koncertu hořovické 
hudební skupiny Srubaři nebo 
strakonického Šafránu. Přede-
vším muže zaujalo vystoupení 
taneční skupiny Štěstí z Dobříše. 
Zcela naplněn byl kurz netradič-
ní květinové vazby, který pořá-
dalo květinářství Rozkvetlá lou-
ka z Hořovic a účastníci si hrdě 
odnášeli krásné kytice vlastní 
výroby. Návštěvníci si také moh-
li prohlédnout obrazy s téma-
tem květin pana Václava Šestáka 
anebo shlédnout návrhy úprav 
zahrad v areálu Starého zámku, 
které navrhli studenti Střední 
odborné školy Hořovice. I stán-
kový prodej většinu návštěvníků 
uspokojil, i přestože se nám větší 
počet prodejců s nabídkou kvě-
tin a rostlinných výpěstků nepo-
dařilo získat. Pokud byste o ně-
jakém pěstiteli věděli, který by 
se rád pochlubil svými výpěstky 
a na Květinových slavnostech 
v příštím roce prodával, budeme 
rádi za kontakt.

Ocenění a výhru ve formě 
poukazu dostala za své úsilí 
o péči své předzahrádky, paní 
Milena Weinartová, kterou do 
soutěže „Rozkvetlé Hořovice“ 
přihlásil místní uliční výbor. 
Peněžní poukaz na nákup zbo-
ží věnovalo Zahradní centrum 
Cílkovi Hořovice a za to jim 
jménem spolku Horovize děku-
jeme.

Spolek Horovize děkuje za 
podporu při pořádání akce MKC 
Hořovice a Městu Hořovice.

Za spolek Horovize
Marcela Flídrová
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V rámci péče o veřejnou zeleň přechází naše město na tzv. pásové 
sekání trávníků. Tento způsob údržby spočívá v nepravidelném a mo-
zaikovitém sekání, kdy se ponechávají částečně neposekané pruhy nebo 
ostrůvky trávy. Proč jsme se rozhodli pro tento postup? Pásové sekání 
není žádnou novinkou, již naši předkové zachovávali neposekané části 
luk, aby zaručili hmyzu dostatek potravy a nezničili útočiště pro ptáky 

a drobné savce. Společnost se tak vrací 
k již objevenému, ale vyzkoušenému 
způsobu hospodaření s travními po-
rosty, a to i v centrech měst. Ve velkých 
městech se nechávají zelené pásy kve-
toucí trávy i v tramvajových pásech 
nebo v zelených pásech oddělujících 
jednotlivé jízdní pruhy. Neposekané 
části zeleně pomáhají zadržování vlh-
kosti a omezení přehřívání, vyšší tráva 
chrání půdu před vysycháním a po-
máhá snižovat teplotu v okolí, což je 
ve městě v horkých letních dnech více 
než žádoucí.

Dalším jednoduchým důvodem pro tento způsob hospodaření je es-
tetika a rozmanitost: Trávníky s květy a různorodou výškou trávy působí 
přirozeněji a pestřeji a rozhodně lepším dojmem než vysušená tráva.

Jak často tedy budeme sekat? Záleží vždy na místě a stavu porostu. 
Dětská hřiště se snažíme udržovat pravidelně a sekáme je častěji, aby-
chom zamezili šíření klíšťat. Naopak v místech, kde lidé běžně do tráv-
níků nechodí, nebo je možné rozložit si deku o kousek dál, necháváme 
ostrůvky vysoké trávy, například v sídlištích. Věřím, že tento způsob se-
kání bude příznivý pro všechny obyvatele našeho města, včetně těch nej-
nepatrnějších broučků a děkujeme, že pásové sekání vnímáte jako součást 
moderní a šetrné péče o městskou zeleň, která přináší dlouhodobé ekolo-
gické i estetické výhody.

Ing. Věra Eschnerová, místostarostka

Pásové sekání trávy ve městě
– proč není vše vždy posekáno?

4 Nevyhazovat zelený odpad za 
plot. Bioodpad, a to i čerstvě pose-
kaná tráva, láká prasata blíže k lid-
ským obydlím, což zvyšuje riziko 
jejich výskytu v blízkosti domů. Pro 
uložení bioodpadu a trávy využijte 
hnědé popelnice, případně si na za-
hradě založte kompost.
4 Pravidelně kontrolovat oplo-
cení. Ujistěte se, že ploty vašich za-
hrad jsou v dobrém stavu a dosta-

tečně odrazují zvěř od vstupu.
Divoká prasata jsou součástí 

místního ekosystému a jejich vý-
skyt není nijak neobvyklý. Při do-
držování pravidel můžeme všichni 
přispět k tomu, aby soužití s pří-
rodou zůstalo harmonické a bez-
pečné. Děkujeme za ohleduplnost 
a přejeme klidné procházky lesem!

Ing. Věra Eschnerová,
místostarostka

V Dražovce s námi už od jar-
ních měsíců žije skupina divokých 
prasat, konkrétně dvě bachyně 
s přibližně deseti selaty. Jistě jste si 
povšimli rozhrabaných okrajů cest 
především v místech, kde je vlhko 
a dají se zde najít i menší živočicho-
vé, čímž jsou tato místa pro divočá-
ky zajímavá. Přestože přítomnost 
prasat může u některých obyvatel 
vyvolávat obavy, není důvod k pa-
nice – zvířata nejsou agresivní a ná-
vštěvníky lesa ani obyvatele v okolí 
nijak neohrožují. Čas, kdy vyrážejí 

na průzkum lesa, jsou především 
noční a velmi brzké ranní hodiny. 
Šance na ně narazit je tedy velmi 
malá.

Aby však soužití s těmito lesní-
mi obyvateli zůstalo bezproblémo-
vé, je důležité dodržovat několik 
základních pravidel:
4 Nepouštět psy na volno. Volně 
pobíhající psi mohou divoká prasa-
ta vyplašit, případně i vyprovokovat 
k obrannému chování. Mějte své psí 
doprovody pod dozorem a nenech-
te je vbíhat do křovisek.

Divoká prasata v Dražovce: soužití je možné, 
pokud budeme dodržovat jednoduchá pravidla

n Zubní pohotovost

n 5. – 6. 7. MUDr. Sozieva Zalina, 
Beroun, Havlíčkova 1732/3, tel.: 
727 836 818
n 12. – 13. 7. MUDr. Spal An-
tonín, Hořovice, K Nemocnici 
1106/14, tel.: 311 551 111
n 19. – 20. 7. MUDr. Srpová Mar-

cela, Hořovice, Fügnerova 389, tel.: 
311 512 119
n 26. – 27. 7. MUDr. Svobodová 
Eliška, Komárov, Buzulucká 108, 
tel.: 311 572 389
Pohotovost je vždy od 8:00 do 
12:00

Podpora sportu v našem kraji roste
Vysvětlovat krajskou politiku je složité. Lidé vnímají spíše to, co 

dělá dobře nebo špatně jejich radnice, případně se více či méně roz-
čilují nad tím, co se děje v celostátní politice, o které média na rozdíl 
od té krajské informují bohatě. Jeden z příkladů, co také Středočeský 
kraj dělá, je podpora a rozvoj sportu, který mám jako krajský radní 
mimo jiné na starosti.

Středočeský kraj podporuje sport v zásadě dvěma způsoby. Jed-
ním z nich je Fond na podporu sportu a volného času, což je kaž-
doročně vypisovaný fond, v rámci kterého mohou nejčastěji města, 
obce, sportovní kluby a spolky žádat o dotaci na činnost, nebo na 
investice do sportovní infrastruktury. Jsem si, jako člověk, který se 
snaží pravidelně sportovat a pořádá každoročně fotbalové charitativ-
ní turnaje v různých místech kraje, vědom, že sportovní infrastruk-
tura není v našem kraji na nejlepší úrovni. Proto jsem se snažil již 
v prvním roce fungování nové krajské rady navýšit právě fond sportu 
o další finanční prostředky. Jsem rád, že celá krajská rada souhlasila 
s navýšením prostředků a Fond na podporu sportu a volného času 
se meziročně navýšil z přebytku hospodaření o 12,3 milionu Kč na 
celkových 56,3 mil Kč. Tato částka byla letos přerozdělena mezi spor-
tovce v celém kraji.

Co se týče Hořovic, tak letos v tomto fondu uspěl TJ Spartak 
Hořovice, který získá více jak 180 tisíc na podporu sportování dětí 
a mládeže, podobnou částku na podporu nejmladších sportovců zís-
ká i hořovický klub RedDragons. Fotbalisté z SK Hořovice pak získají 
částku cca 246 tisíc Kč na vybudování záchytných sítích na hořovic-
kém hřišti. Z okolních fotbalových klubů finance získají v Komárově 
nebo v Cerhovicích, ale třeba i tělovýchovná jednota Záluží.

Další cestou krajské podpory sportu jsou tzv. Sportovní centra 
mládeže. Zatímco z výše uvedeného fondu na podporu sportu mo-
hou získat podporu kluby bez ohledu na úroveň soutěže, které se 
účastní, podpora prostřednictvím sportovních center mládeže smě-
řuje do klubů vychovávajících mládež, u které se předpokládá pokra-
čování ve výkonnostním, vrcholovém sportu. Kraj tak letos podpoří 
30 sportovních center mládeže částkou ve výši téměř 40 milionů Kč, 
a to ve dvaceti různých disciplínách. V Hořovicích je takto podporo-
ván už dlouhé roky moderní pětiboj.

Rozvoj sportu a sportovní infrastruktury si v našem kraji podporu 
zaslouží. Chceme-li něco dělat se statistikami, které ukazují, že jsme 
jeden z nejobéznějších národů, se situací, kdy se děti se stále častěji 
věnují digitálním radovánkám namísto těch sportovních, je podpora 
sportu dobrou cestou, jak tyto nelichotivé trendy zvrátit. I v dalších 
letech budu usilovat o to, aby šlo na sport pokud možno více finanč-
ních prostředků.

Přeji Vám hezky prožité léto a dovolené plné, pokud možno, po-
hybu a sportu, a to bez nehod a úrazů.

Jan Skopeček, poslanec
a náměstek hejtmanky pro regionální rozvoj a sport
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Městská policie Hořovice
8 31. 5. v 16:04 bylo strážníkům 
oznámeno napadení mezi sousedy 
v ulici Dlouhá, Hořovice. Důvo-
dem byly dlouhodobé majetkové 
spory o část pozemku. Uvedené-
ho dne vše vyvrcholilo fyzickým 
napadením mezi účastníky, které 
bylo na místě ukončeno ještě před 
příjezdem hlídky MP, manželem 
jedné ze zúčastněných. Hlídka 
oznamovatelku poučila o mož-
nosti vyhledání lékařského ošet-
ření a následného podání podnětu 
příslušnému správnímu orgánu.
8 3. 5. v 01:42 strážníci přijali 
oznámení od obsluhy městského 
kamerového dohlížecího systému, 
že skupina 3 osob odnesla z Palac-
kého náměstí v Hořovicích plasto-
vou výstražnou značku, která byla 
umístěna před prodejnou COOP. 
Strážníci skupinu našli v ulici 
Anýžova a vyzvali všechny osoby 
k prokázání totožnosti. Osoby byly 
dále vyzvány, aby značku vrátily na 
původní místo, což učinily.
8 17. 5. ve 22:40 byla hlídkou MP, 
v ulici Pražská 1349/22, Hořovice 
kontrolována mladistvá osoba, 
u které strážníci pojali podezření, 
že je v podnapilém stavu. Potvrdila 
to dechová zkouška na přítomnost 
alkoholu v dechu, a to výsledkem 

1.22 promile. Na základě tohoto 
zjištění byla převezena služebním 
vozidlem na OOPČR Hořovice 
a následně byli vyrozuměni rodi-
če, kteří si dívku převzali. Věc byla 
oznámena sociálnímu odboru 
MÚ Hořovice.
8 20. 5. v 16:20 oznámila na linku 
MP Hořovice občanka Hořovic, že 
u prodejny Prošek, ul. Pražská, leží 
žena. Hlídka na místě ženu ztotož-
nila a zjistila, že se jedná o občan-
ku Hořovic, která je v podnapilém 
stavu a její bydliště se nacházelo 
nedaleko. Strážníci ženě pomohli 
vstát a doprovodili ji do místa by-
dliště.
8 31. 5. v 3:28 oznámila obsluha 
městského kamerového systému 
napadení osoby třemi útočníky 
na Víseckém náměstí před klubem 
Labe, Hořovice. Hlídka strážníků 
se dostavila neprodleně na udanou 
adresu, kde zjistili jen napadeného 
muže. Na místo byla přivolána 
ZZS jejíž posádce byl zraněný muž 
předán. Dále byl hlídce předán 
poznatek, že jeden z útočníků se 
nachází v ul. 9. května. Označený 
muž byl hlídkou nalezen a předán 
přivolané hlídce PČR.

Světla Dardová, velitelka
Městské policie Hořovice

Vítání občánků
V sobotu 20. 9. 2025 od 14:00 se bude 
konat na hořovickém zámku „Vítání no-
vých občánků města Hořovice“. Rodiče, 
kteří mají zájem o přivítání svého děťátka, 
se mohou v předstihu přihlásit u pí Evy 
Kaufmanové, tel. 724 263 699 nebo u Mgr. 
Ulčové, tel.: 724 716 300. Přihlášení obdrží 
pozvánku s časovým termínem.

Blahopřání
k významnému životnímu jubileu
Máte-li člena rodiny, který bude slavit vý-
znamné životní jubileum (80, 85, 90, 95, 
100…) a myslíte, že by ho potěšilo blaho-
přání zástupců města, kontaktujte pí Evu 
Kaufmanovou, tel. 724 263 699 nebo Mgr. 
Ulčovou, tel.: 724 716 300. Své kontaktní 
údaje můžete také předat v podatelně Měst-
ského úřadu Hořovice.

Hasiči Hořovice
Zásahy Hasičského záchranné-
ho sboru Středočeského kraje, 
územního odboru Beroun, po-
žární stanice Hořovice.

8 Od 15. 5. do 15. 6. 2025 ha-
siči ze stanice Hořovice vy-
jížděli k 45 událostem, z toho 
k 6 požárům, ke 2 technickým 
událostem typu čerpání vody, 
padlý strom, 18x k dopravním 
nehodám, 4x k úniku nebez-
pečné látky, 9x k záchraně osob 
a zvířat. V šesti případech šlo 
o planý poplach. Při událostech 
spolupracovali se zdravotnic-
kou záchrannou službou, policií 
ČR a ostatními složkami IZS. 
Při událostech došlo ke zranění 
12 osob, 10 osob bylo přímo za-
chráněno a v jednom případě se 
jednalo o zranění neslučitelná 
se životem.
8 Dne 16. 5. v 12:17 byla jednot-
ka HZS Středočeského kraje ze 
stanice Hořovice společně s jed-
notkami SDH obcí Zaječov a Ko-
márov vyslána na požár chaty do 
obce Zaječov. Na místě zjištěn 
požár zděného včelína v plném 

rozsahu. Na likvidaci požáru na-
sazeny 3 x vodní proud v dýchací 
technice. Následně bylo provádě-
no rozebírání konstrukcí a kont-
rolní měření termo kamerou.
8 Dne 1. 6. v 14:16 hodin byla 
jednotka HZS Středočeského 
kraje ze stanice Hořovice společ-
ně s jednotkou SDH obce Locho-
vice vyslána na požár sklepa do 
obce Lochovice. Na místě zjištěn 
zakouřený sklepní prostor bytov-
ky, kdy osoby byly mimo objekt. 
Průzkumem v dýchací technice 
zjištěn požár paliva v násypce, 
který byl likvidován 1x vodním 
vysokotlakým proudem. Násled-
ně byl objekt vyvětrán a zkontro-
lován termo kamerou.
8 Dne 5. 6. v dopoledních hodi-
nách byla jednotka HZS Středo-
českého kraje ze stanice Hořovice 
společně s jednotkou SDH obce 
Olešná vyslána na požár dodáv-
kového vozidla do obce Olešná. 
Dodávka byla požárem zasažena 
v plném rozsahu. Na likvidaci 
byly nasazeny 2x vysokotlaké 
proudy v dýchací technice.

HZS Hořovice
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Je vám 65 a více let? ZDARMA vás naučíme, jak 
správně ovládat tablet a chytrý telefon a jak se bez-
pečně pohybovat na internetu.
Kde: v prostorách knihovny, Vrbnovská 30/1, Hořo-
vice
Nezisková organizace Moudrá Sovička z. s. ve spo-
lupráci s Knihovnou Ivana Slavíka v Hořovicích po-
řádají:
Individuální konzultace
Potřebujete poradit s něčím speciálním ohledně 
chytrého telefonu, tabletu nebo notebooku? Využij-
te individuální konzultace s lektorem - vždy jeden 
zájemce na 30 min. Při účasti dvou lidí najednou je 
možné si rezervovat i hodinu.

Kdy: čtvrtek 11. 9. od 14:00 do 18:00 - rezervujte 
si svůj čas!
Kde: v prostorách knihovny, Vrbnovská 30/1, Ho-
řovice
Na konzultaci si přineste zařízení, se kterým potře-
bujete poradit.
Rezervace na tel. 603 199 304 nebo e-mailu:
knihovna1@mkc-horovice.cz
Kontaktní osoba: Martina Stelšovská
Aktivity Moudré Sovičky jsou podpořeny z dotačního 
programu Podpora veřejně účelných aktivit senior-
ských a pro seniorských organizací s celostátní působ-
ností. Díky tomu je seminář pro seniory poskytován 
zdarma.

Od 23. 6. 2025 se na nádvoří 
Starého zámku střídají Food Truck 
Ta Cantina a Rodinné cukrářství 
Čtyřlístek, aby uspokojily vaše chu-
ťové buňky. Food Truck Ta Cantina 
bude nabízet své výrobky a občerst-

Food Truck Ta Cantina a Rodinné cukrářství 
Čtyřlístek na nádvoří Starého zámku

vení ve všední dny, tedy od pondělí 
do pátku v době od 10:00 do 17:00 
a Rodinné cukrářství Čtyřlístek 
o víkendu, tedy soboty a neděle, 
také v době od 10:00 do 17:00. Pro-
vozní doba se v průběhu sezóny 
bude přizpůsobovat požadavkům 
zákazníků. Přijďte posedět na zklid-
něné části nádvoří a nasát atmosfé-
ru nejstarší památky Hořovic.

Za MKC Hořovice
Marcela Flídrová

DIGITÁLNÍ ODYSSEA
SEMINÁŘE PRO SENIORY ZDARMA

Informace pro obyvatele Hořovic

Místo u Svatého Jana, na které bylo možno do 1. 5. 2025 odklá-
dat větve ze zahrad, bylo natrvalo přesunuto. Od 1. 7. 2025 bude 
možno odvážet větve do areálu skládky za Cintlovkou v Hořovi-
cích. Skládkování větví vyžaduje dodržení několika klíčových kro-
ků a pravidel. Níže jsou uvedeny hlavní informace a postupy, které 
byste měli mít na paměti, když budete odvážet větve na určené 
místo:
Příprava větví: Před převozem je důležité větve správně připravit. 
To zahrnuje jejich očištění od zbytků půdy a jiných nečistot, které 
by mohly komplikovat další zpracování.
Navigace na skládku: Cesta bude označena směrovkami.
Vykládka na skládce: Po příjezdu na skládku by větve měly být 
vyloženy na místě, které je pro tento typ odpadu vyhrazeno a bude 
označeno doplňkovou tabulkou.
Zpracování: Větve budou zpracovány ekologicky šetrným způso-
bem, formou recyklace.

Prosím dodržujte pravidla pro skládkování, místo na skládce 
Hořovice bude pouze pro větve a dřevní materiál ze zahrad. Trávu 
a lupení ukládejte do biopopelnic, které jsou vyváženy v jarních 
a letních měsících každý týden a v zimě jednou za 2 týdny.

Děkujeme za dodržování pravidel.
Eva Kaufmanová, místostarostka

Místo pro skládkování větví bylo přesunuto
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z usnesení rady města

Rada města
Hořovice

ze dne 19. 5. 2025

n Rada města Hořovice schvaluje 
program jednání uvedený na pozván-
ce. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n I. Rada města Hořovice nesouhlasí 
se zřízením Kontaktního místa pro 
bydlení (KMB) na Městském úřa-
dě Hořovice a nepožaduje zařazení 
města Hořovice do základní sítě obcí 
s rozšířenou působností pro tuto 
agendu v roce 2025 a 2026.
II. Rada města Hořovice doporučuje, 
aby působnost Kontaktního místa pro 
bydlení (KMB) ve správním obvodu 
ORP Hořovice vykonával Městský 
úřad Beroun, a to s ohledem na do-
pravní dostupnost a funkční propoje-
ní obcí správního obvodu ORP Hořo-
vice s městem Beroun. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice doporučuje 
Zastupitelstvu města Hořovice schválit 
navýšení investičního příspěvku pří-
spěvkové organizaci 1. základní škola 
Hořovice, IČO 47515601 o 985 597 Kč, 
a to formou rozpočtového opatření, 
v jehož rámci dojde ke změně závaz-
ného ukazatele. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice doporu-
čuje Zastupitelstvu města Hořovice 
schválit navýšení příspěvku na provoz 
na rok 2025 příspěvkové organizaci 
Městské kulturní centrum Hořovice, 
IČO 67361897 o 288 587 Kč, a to for-
mou rozpočtového opatření, v jehož 
rámci dojde ke změně závazného uka-
zatele. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice doporu-
čuje Zastupitelstvu města Hořovice 
schválit navýšení příspěvku na provoz 
na rok 2025 příspěvkové organizaci 
Městská správa bytového a nebyto-
vého fondu, IČO 69764883 o 176 473 
Kč, a to formou rozpočtového opat-
ření, v jehož rámci dojde ke změně 
závazného ukazatele. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice podle § 102 
odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. o ob-
cích, ve znění pozdějších předpisů 
souhlasí s poskytnutím finančního 
daru ve výši 5 000 Kč panu xxx, bytem 
xxx. Dar je poskytován v souvislosti 
s akcí „Chaloupecký kros 20. ročník“. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 3 PROTI: 4 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje zá-
bor 75 m2 veřejného prostranství dne 
5. 6. 2025 v odpoledních hodinách 
na Palackého náměstí – pozemek p.č. 
441/1 k.ú. Hořovice politické straně 
Motoristé sobě, IČO: 05989175, se síd-
lem Thunovská 183/18, 118 00 Praha. 
Zábor bude zpoplatněn dle příslušné 
místní vyhlášky. Důvodem záboru je 
pořádání politického setkání – předvo-
lební kampaně. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 

PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje zábor 
veřejného prostranství dne 1. 9. 2025 
v čase od 9:00 do 11:00 na Palackého 
náměstí – pozemek p.č. 441/1 k.ú. Ho-
řovice politické straně ODS pro účely 
setkání kandidátů koalice SPOLU s vo-
liči, a to za cenu stanovenou v souladu 
s příslušnou místní vyhláškou. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhla-
sí se Smlouvou o zřízení věcného 
břemene – služebnosti č. IE-12-
6010929/001, uzavíranou mezi měs-
tem Hořovice, jako povinnou, a spo-
lečností ČEZ Distribuce, a.s., IČO: 
24729035, se sídlem Teplická 874/8, 
405 02 Děčín, jako oprávněnou. Zři-
zovaná služebnost spočívá v právu 
oprávněné umístit, provozovat, opra-
vovat a udržovat zařízení distribuční 
soustavy (kabelové vedení NN a pilíř) 
na pozemcích p. č. 816, p. č. 874/1, p. 
č. 874/14 a p. č. 874/17 v obci a k. ú. 
Hořovice, provádět jeho obnovu, vý-
měnu a modernizaci s tím, že služeb-
nost se sjednává na dobu neurčitou 
v rozsahu dle předloženého geomet-
rického plánu, a to za jednorázovou 
náhradu ve výši 18.400 Kč bez DPH. 
K podpisu smlouvy je pověřena sta-
rostka města. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
Smlouvou o budoucí smlouvě o zří-
zení věcného břemene a dohody 
o umístění stavby IV-12-6034457/
VB/01, název stavby: BE_Hořovice, 
Pod Nádražím 1413/30 uzavíranou 
mezi městem Hořovice, jako budoucí 
povinnou, a společností ČEZ Distri-
buce, a.s., IČO: 24729035, se sídlem 
Teplická 874/8, 405 02 Děčín, jako bu-
doucí oprávněnou, jejímž předmětem 
je závazek smluvních stran uzavřít 
v budoucnu smlouvu o zřízení věcné-
ho břemene - služebnosti inženýrské 
sítě, spočívající v právu umístit, pro-
vozovat, opravovat a udržovat kabelo-
vé vedení kVN a HDPE na pozemcích 
p. č. 1838 a p. č. 1837/1 v obci a k. ú. 
Hořovice, provádět jeho obnovu, vý-
měnu a modernizaci, a to na dobu 
neurčitou za jednorázovou náhradu 
ve výši 213.308 Kč bez DPH. K pod-
pisu smlouvy je pověřena starostka 
města. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice nesouhlasí 
s podáním návrhu Středočeskému 
kraji, zastoupenému Krajskou sprá-
vou a údržbou silnic Středočeského 
kraje, příspěvkovou organizací, IČ: 
00066001, se sídlem Zborovská 81/11, 
150 00 Praha 5, Smíchov, vyřadit sil-
nici II/117 od km 3,380 do km 4.570 
v celkové délce 1.190 m ze silniční sítě 
Stř. kraje a jejím následném zařazení 
do sítě místních komunikací měs-
ta Hořovice. Rada města předkládá 
zastupitelstvu podání se zamítavým 
stanoviskem. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice na základě 
výběrového řízení „Studie systému 
sídelní zeleně Hořovice“ projednala 

závěry hodnotící komise a rozhod-
la o výběru nejvýhodnější nabíd-
ky od společnosti Atregia s.r.o., IČ: 
02017342, Vážného 99/10, 621 00 
Brno Řečkovice, jehož tímto vybírá 
jako dodavatele a souhlasí s podpi-
sem Rozhodnutí o výběru dodavatele. 
Společnost požaduje za provedení díla 
částku ve výši 1.598.000 Kč bez DPH, 
tj. 1.933.580 Kč včetně DPH. Rada 
města Hořovice pověřuje paní sta-
rostku podpisem příslušné Smlouvy 
o dílo. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním zadávací dokumentace a veš-
kerých příloh včetně Smlouvy o dílo, 
pro veřejnou zakázku na stavbu „Sta-
vební úpravy objektu Jiráskova 602, 
Hořovice“ zadávanou ve zjednoduše-
ném podlimitním řízení podle zákona 
č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných 
zakázek, ve znění pozdějších předpi-
sů. Do komise pro otevírání obálek, 
komise pro posouzení kvalifikace 
a hodnotící komise jsou tímto radou 
jmenování následující členové, resp. 
i jejich náhradníci v tomto složení: 
členové – Ing. Věra Eschnerová, Mi-
lan Pánek, Ing. Milan Šnajdr, náhrad-
níci – 1. náhradník Ing. Petr Karban, 
2. náhradník Ing. David Grunt, 3. 
náhradník Eva Kaufmanová. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada souhlasí se zněním smlouvy 
o dílo, podle které provede zpraco-
vatel změny územního plánu města 
Hořovice č. 2, Ing. arch. Martin Jirov-
ský PhD., standardizaci úplného zně-
ní územního plánu, jako povinnou 
činnost vyplývající ze znění nového 
stavebního zákona č. 283/2021 Sb., 
ve znění pozdějších předpisů, přílo-
ha č. 8, a to za celkovou cenu ve výši 
145.200 Kč včetně DPH. HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE:
n Rada města Hořovice souhlasí 
s bezplatným užitím sálu radnice 
města Hořovice pro konání koncer-
tu žáků klavírního oddělení ZUŠ J. 
Slavíka dne 29. 05. 2025 od 15:00 do 
19:00 hodin a pro soustředění žáků 
kytarových tříd pí. učitelky Beščeco-
vé a p. učitele Švantnera s otevřeným 
seminářem dne 13. 06. 2025 od 13:00 
do 18:00 hodin. HLASOVÁNÍ: PRO: 
6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1

Rada města
Hořovice

ze dne 2. 6. 2025

n Rada města Hořovice schvaluje pro-
gram jednání uvedený na pozvánce. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vědo-
mí předložený návrh Zřizovací listiny 
Městského kulturnIho centra Hořovi-
ce, IČO: 67361897, se sídlem Vrbnov-
ská 30/1, 268 01 Hořovice, a s dopo-
ručením jeho schválení jej předkládá 

Zastupitelstvu města Hořovice k pro-
jednání na základě § 84 odst. 2, písm. d) 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obec-
ní zřIzení), v platném znění a souhlasí 
s výpovědí Smlouvy o nájmu na tzv. ln-
focentrum uzavřené mezi město Hořo-
vice, IČO: 00233242, se sídlem Palacké-
ho nám. 2, 268 01 Hořovice a Městská 
správa bytového a nebytového fondu 
Hořovice, IČO: 69764883, se sídlem 
Palackého náměstí 2, 268 01 Hořovice. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje, 
Smlouvu o úplatném užívání aplikace 
Usnesení.cz“ se společností NETse-
curity s.r.o., IČO: 27910466, se síd-
lem Třebízského 282, 252 63 Roztoky. 
K podpisu je pověřena starostka města. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města schvaluje Vnitřní před-
pis č. 4/2025 - Zásady města Hořovice 
pro zadávání veřejných zakázek malého 
rozsahu, a jeho účinnost stanoví ode 
dne 3. 6. 2025. K podpisu Vnitřního 
předpisu je pověřena starostka města. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje 
Městskému kulturnímu centru Hořo-
vice, IČO: 67361897, se sídlem Vrb-
novská 30/1, Hořovice, převod 220.000 
KČ z Rezervního fondu do lnvestičního 
fondu a jeho použití na renovaci 7 ks 
dvoukřídlých dveří vC. jejich zárubních 
a výměny kování v přízemí Společen-
ského domu Hořovice. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s při-
jetím dotace pro Městské kulturní 
centrum Hořovice, IČO: 67361897, 
se sídlem Vrbnovská 30/1, Hořovi-
ce: l) ve výši 110.000 KČ na 9. ročník 
Hořovického kulturního léta 2025“ ze 
Středočeského Fondu kultury a obno-
vy památek, tematického zadání Pod-
pora kultury. 2) ve výši 70.000 Kč na, 
Obnovu PC v Knihovně Ivana Slavíka 
v Hořovicích“ ze Středočeského Fondu 
kultury a obnovy památek, tematické 
zadání Podpora základních knihoven. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice uděluje Měst-
skému sportovnímu centru Hořovice, 
IČO: 06171150 se sídlem Ke Stadio-
nu 1385/1, 26801, Hořovice (dále jen 
MSC) souhlas s přenecháním užÍvání 
pozemku p. č. 2111/4 v obci a k. ú. Ho-
řovice třetí osobě (podnájmem) za úče-
lem provozu sauny. Souhlas se uděluje 
v návaznosti na ČI. V., odst. 5 nájemní 
smlouvy uzavřené dne 30. 12. 2024 
mezi městem Hořovice jako pronajíma-
telem a msc jako nájemcem. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje zábor 
veřejného prostranství dne 30. 09. 2025 
v čase od 14:00 do 17:00 na Palackého 
náměstí - pozemek p.č. 441/1 k.ú. Ho-
řovice politické straně ODS pro účely 
setkání kandidátů koalice SPOLU s vo-
liči, a to za cenu stanovenou v souladu 
s příslušnou místní vyhláškou. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
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n Rada města Hořovice doporučuje 
Zastupitelstvu města Hořovice schválit 
navýšení příspěvku na provoz na rok 
2025 příspěvkové organizaci Městská 
správa bytového a nebytového fondu, 
IČO 69764883 o 299 262 KČ a poskyt-
nutí investičního příspěvku ve výši 
150 000 Kč téže organizaci, a to formou 
rozpočtového opatření, v jehož rámci 
dojde ke změně závazného ukazatele. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 1
n Rada města Hořovice doporučuje 
Zastupitelstvu města Hořovice schválit 
poskytnutí investičního příspěvku pří-
spěvkové organizaci Městská mateřská 
škola Hořovice, IČO 47559268 ve výši 
175 000 Kč, a to formou rozpočtové-
ho opatření, v jehož rámci dojde ke 
změně závazného ukazatele a zároveň 
schvaluje převod finančních prostřed-
ků z rezervního fondu příspěvkové 
organizace do fondu investic v částce 
175 000 Kč a následné použití tohoto 
fondu investic na rekonstrukci prostor 
2. pavilonu v přIzemí budovy Větrná 
869 za účelem vybudování nové třídy 
včetně provozního a hygienického zá-
zemí. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vě-
domí předložené rozpočtové opatření 
č. 2 ke schválenému rozpočtu města 
Hořovice na rok 2025, a s doporuče-
ním jej schválit ho předkládá Zastupi-
telstvu města Hořovice k projednání na 
základě § 84 odst. 2, písm. b) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zří-
zenI), v platném znění. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s bez-
úplatným nabytím části pozemku p. č. 
627 v obci a k. ú. Hořovice, na které se 
nachází místní komunikace, z vlastnic-
tví ČR - Úřadu pro zastupování státu 
ve věcech majetkových do vlastnictví 
města Hořovice a doporučuje zastu-
pitelstvu města bezúplatný převod 
schválit. Rada města pověřuje odbor 
vnitřních věcí a právní zadáním vyho-
tovení geometrického plánu pro oddě-
lení části pozemku. K podpisu oficiální 
žádosti o převod pověřuje paní starost-
ku. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
Smlouvou o zřízení věcného břeme-
ne č. 7700105127_2/VB uzavíranou 
mezi městem Hořovice, jako povin-
nou, a společností GasNet, s.r.o., IČO: 
27295567, se sídlem Klíšská 940/96, 
Klíše, 400 01 Ústí nad Labem, jako 
oprávněnou, spočívající v zřIzení, 
provozování, upravování, opravová-
ní, provozování a odstranění plyná-
renského zařIzení (stavba:,Z-REKO 
MS Hořovice - Pod Nádražím“) na 
pozemcích ve vlastnictví města p. č. 
1837/1 a p. č. 1838 v obci a k. ú. Ho-
řovice, a to na dobu neurčitou v roz-
sahu dle předloženého geometrické-
ho plánu za jednorázovou náhradu ve 
výši 7.855,32 včetně DPH. K podpisu 
smlouvy je pověřena starostka měs-
ta. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0

n Rada města Hořovice souhlasí s tex-
tem smlouvy o výpůjčce mezi městem 
Hořovice a příspěvkovou organizací 
MKC Hořovice, lČ: 67361897 se síd-
lem Vrbnovská 30/1, 268 01 Hořovi-
ce. Smlouva o výpůjčce řeší pozemky 
a komunikační systém v majetku měs-
ta Hořovice na Palackého náměstí, 
v Pražské ulici v úseku od Palackého 
náměstí po křižovatku s ulicí Pří-
bramskou, v ulici 9. května v úseku od 
okružní křižovatky do jejího napojení 
na Palackého náměstí, v ulici Vrbnov-
ská v úseku od křižovatky s ulicí Praž-
skou po křižovatku s ulicí Hradební, 
v ulici Valdecká v úseku od křižovatky 
s ulicí Jungmanovou do napojení na 
Palackého náměstí, v ulici Slavíkova 
v celém jejím rozsahu, v ulici Zámec-
ká v úseku od křižovatky s ulicemi 
Hradební, Sportovní a Na Hořičkách 
po křižovatky s ulicí Pražskou, v uli-
ce Smetanova v celém jejím rozsahu, 
v ulici Anýžova v úseku od křižovatky 
s ulicemi Jungmannova a Heraino-
va do jejího napojení na Palackého 
náměstí a v ulici Jiráskova v celém 
jejím rozsahu do užívání za účelem 
uspořádání akce s názvem cibulový 
jarmark Hořovice 2025 ve dnech 17. 
a 18. 10. 2025. Oznámit usnesení rady 
žadateli. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se sle-
dováním spotřeb jednotlivých energií 
budov ve vlastnictví města, uvedených 
v předkládací zprávě a v této souvislosti 
ukládá ředitelům příspěvkových orga-
nizací, popř. nájemníkům budov perio-
dické poskytová ní dat v podobě množ-
ství spotřebované komodity (elektrické 
energie, zemního plynu, vody a tepelné 
energie) v časové m úseku, samotného 
časového úseku a nákladů. Data budou 
předávána na e-mailovou adresu plan@
mesto-horovice.cz vždy po obdržení 
aktuálního daňového dokladu s vyúč-
továním a zpětně za rok 2024 a již uply-
nulé období roku 2025. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice se seznámila 
s předkládací zprávou ohledně návrhu 
pokácení 1 ks lípy srdčité ve špatném 
zdravotním stavu. pozvaný arborista, 
pan Zbyněk Zima, lČ: 71362550, mís-
tem podnikání Kublov 257, 267 41 
Kublov na místě potvrdil nezvratný 
špatný zdravotní stav dřeviny. Dřevina 
se nachází na sídlišti Sklenářka, po-
dél chodníku Kpt. Matouška, při Cp. 
688/51. Rada souhlasí s pokácením. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s ná-
vrhem likvidační komise na likvidaci 
nepotřebného a neupotřebitelného 
majetku 1. ZŠ Hořovice a pověřuje 
paní starostku podpisem HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním zadávací dokumentace a veš-
kerých příloh včetně Smlouvy o dílo, 
pro veřejnou zakázku na stavbu s ná-
zvem „Instalace zastínění oken Palac-
kého náměstí 640, Hořovice“ zadáva-
nou dle vnitřního předpisu č. 2/2025, 

zásad pro zadávání veřejných zakázek 
malého rozsahu, v platném znění. Do 
komise pro otevírání obálek, komise 
pro posouzení kvalifikace a hodnotící 
komise jsou tímto radou jmenování 
nás|edující členové, resp. i jejich ná-
hradníci v tomto složení: členové - Ing. 
Věra Eschnerová, Ing. Milan Šnajdr, 
Milan Pánek, 1. náhradník Ing Petr 
Karban, 2. náhr. Be. Jiří Stupka, 3. náhr. 
Eva Kaufmanová. HLASOVÁNÍ: PRO: 
6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s bez-
platným užitím sálu radnice města 
Hořovice pro konání Třídního a absol-
ventského koncertu flétnové třídy paní 
učitelky Marie Kordíkové ZUŠ J. Slaví-
ka Hořovice dne 24. 6. 2025 od 15:00 
do 19:00 hodin. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

n Rada města Hořovice souhlasí 
s bezplatným užitím sálu a zaseda-
cí místnosti radnice města Hořovice 
pro konání výstavy jako doprovodné 
akce v rámci „CIBULOVÉHO JAR-
MARKU 2025“. Tuto výstavu pořádá 
Městské kulturní centrum Hořovice 
od 16. 10. 2025 do 19. 10. 2025 od 8:00 
do 20:00 hodin. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje 
poskytnutí finančního daru ve výši 
20 000 Kč právnické osobě NA KOLE 
DĚTEM nadační fond Josefa Zimov-
čáka, Na Hrázi 244, Milokošť, 698 01 
Veselí nad Moravou, IČO 29235715, 
na podporu veřejné sbírky nadační-
ho fondu Na kole dětem (č. ú. 107- 
484410267/0100). HLASOVÁNÍ: PRO: 
6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Aquapark Hořovice v provozu

n Počasí nám zatím moc nepřeje, ale věříme, že mnoho letních dnů 
nás teprve čeká. Přestože zima byla mírná, tak letošní každoroční 
opravy dlažeb a odtokových svodů bazénů byly velmi náročné a ná-
kladné. Museli jsme vyměnit hlavni elektrický spínač pro celý Aqua-
park, plováky a další závady. Zkrátka každoroční zprovoznění Aqua-
parku „něco“ stojí.
Parkování

Prosíme návštěvníky, aby parkovali auta nejen na parkovišti u Sva-
tého Jana, ale i na dalších parkovištích, která jsou 5-8 min pěšky od 
Aquaparku. Jedná se o parkoviště u sportovní haly a před mostem 
u Lidového domu. Odtud se dá dojít pěšky podél Červeného poto-
ka u sportovní haly a přes lávku k Aquaparku. Víme, že parkování je 
problém, ale za daných podmínek jiné řešení není.

Prosíme všechny návštěvníky o ohleduplnost jak při parkování, 
tak při využívání Aquaparku. Asi každý chce mít klid a pohodu. Ta 
se dá při velkém počtu návštěvníků dosáhnout pouze při vzájemné 
toleranci a ohleduplnosti.

Aktuální informace na stránkách www.horovicesport.cz
Děkujeme a těšíme se na Vaši návštěvu.

Městské sportovní centrum Hořovice

	
	
Prosíme	Všechny	návštěvníky	o	ohleduplnost	jak	při	parkování,	tak	při	využívání	
Aquaparku.	Asi	každý	chce	mít	klid	a	pohodu.	Ta	se	dá	při	velkém	počtu	návštěvníků	
dosáhnout	pouze	při	vzájemné	toleranci	a	ohleduplnosti.	
Aktuální	informace	na	stránkách	www.horovicesport.cz	 	 	 	
	 	
Děkujeme	a	těšíme	se	na	Vaši	návštěvu.	

Městské	sportovní	centrum	Hořovice.	
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školství

Nejdříve jsme se ale museli 
dopravit do Prahy už zmiňova-
ným vlakem a dále pomocí metra 
na stanici Florenc, kde už na jed-
né zastávce čekal na své pasažéry 
zájezdový autokar. Asi po dvou 
hodinách jízdy se před našima 
očima objevily první náznaky 
města Drážďan. Hned po výstupu 
naše kroky mířily do místní ško-
ly 116. Oberschule. Zde jsme byli 
pohoštěni německými školač-
kami, které nám připravily oběd 
v provizorní kuchyňce. Po obědě 
se naše skupina přesunula ven, 
kde nám jednotliví žáci ukázali 
školu, a když se všichni opět sešli, 
přišly na řadu seznamovací hry. 
Ze začátku bylo těžké pochopit, 
co se nám vlastně snaží říci, ale 
postupem času to bylo lepší a lep-
ší. Další zastávkou pak bylo Hygi-
enické muzeum (Deutsches Hy-
giene Museum). Zde jsme dostali 
několik listů, překvapivě v češti-
ně, k vyplnění. Muzeum mě svou 
zajímavou interaktivní výstavou 
překvapilo i zaujalo a možná 
jsem se i něčemu novému přiu-
čila. Když se nachýlil čas zavírací 
doby, vrátili jsme se tramvají ke 
škole, kde nás roztřídili do rodin. 
Unsere Gastfamilie neboli naše 
hostující rodina působila velice 
příjemným dojmem a my jsme se 
cítili jako doma. I když se na nás 
naše rodina snažila mluvit anglic-
ky, byli i tací, kteří si svou němči-
nu opravdu procvičili.

Další den ráno někteří stu-
denti absolvovali hodinu anglič-
tiny s 5. B, ostatní se připojili až 
o hodinu déle. Přišlo mi velice 
zajímavé, jak někteří žáci už tak 
nízkého věku ovládají celkem 
slušně angličtinu. Po této hodině 
s malými žáčky jsme vyjeli tram-
vají na nádherný zámek a park 
Pillnitz (Schlossund Park Pillni-
tz). Tady jsme se rozdělili na dvě 
skupiny, jedna šla na prohlídku 
parku s německým průvodcem 
a druhá dostala polaroidové fo-
toaparáty, se kterými měli vyfotit 
několik snímků, což byl za mě ur-
čitě kreativní nápad jak ozvláštnit 
jinak asi pro někoho jednotvárné 

anglické zahrady. 
S německou prů-
vodkyní se naše 
polovina měla 
možnost podívat 
i do pracovny, 
která je za nor-
málních okol-
ností veřejnosti 
uzavřena, a do 
dalších míst už 
ne tak anglicky 
střiženého parku. 
V areálu se také 
nacházel jakýsi 
kolotoč, jenž si-
muloval povoz 
s koňmi. Když se 
obě skupiny opět 
setkaly, už byl čas oběda, proto 
jsme si všichni udělali menší pik-
nik u řeky Labe. Tu jsme také po 
dobrém jídle překonali na lodi. 
Poslední zastávka tohoto dne se 
konala v historickém centru, kde 
nás čekala překvapivá výzva, a to 
Stadt rallye. Úkolem vlastně bylo 
procházet jednotlivé památky 
a odpovídat na otázky uvedené 
v obálce. Finálním úkolem bylo 
objednat si dort v němčině. To 
všichni bravurně zvládli a my si 
tak mohli pochutnat na mouč-
nících. Následně jsme se vydali 
strávit naši poslední noc v Dráž-
ďanech.

Ráno v den odjezdu se studen-
ti zúčastnili hodin se svými hos-
tujícími žáky nebo hodin anglič-
tiny. Po skončení vyučování jsme 
se opět všichni sešli v hudební 
učebně, kde už byly připravené 
papíry, které jsme měli proměnit 
v plakáty se vzpomínkami a zá-
žitky. Když bylo hotovo, odebrali 
jsme se do tělocvičny, kde se shro-
máždili všichni žáci ze školy, aby 
se s námi mohli rozloučit. Kromě 
ředitele školy promluvili i naši 
studenti, kteří všem poděkovali 
za krásně strávený čas a společné 
vzpomínky. Následně se stačilo 
přepravit na hlavní nádraží a pak 
už jen hurá domů.

Až na pár spadlých kapek bylo 
celé tři dny příjemné slunné po-
časí, a tak jsme si celý výlet moh-

Začátkem června 2025 se dvacet studentů hořovického gymnázia vypravilo na návštěvu partnerské školy v Dráž-
ďanech. S 116. Oberschule Dresden je naše gymnázium v kontaktu od roku 2022, kdy se naši žáci poprvé setkali na 
družebním pobytu v saském městečku Sebnitz. Od té doby jsme už dvakrát navštívili Drážďany, německá skupina 
přijela do Hořovic v loňském roce. Na příští rok jsme naše přátele pozvali opět k nám. A zde si můžete přečíst repor-
táž z pobytu z pera studentky 1. ročníku GVH Nely Hněvkovské.

Za kulturou i vědomostmi, aneb co vše se odehrálo v Drážďanech
Bylo ráno třetího června a skupina dvaceti žáků a dvou profesorek se sešla na vlakovém nádraží, kde započala jejich cesta do 
druhého největšího města Saska, do Drážďan.

li naplno užít. Myslím si, že celá 
akce se opravdu vydařila, a i když 
jsem si možná svou němčinu 
neprocvičila tak, jak jsem chtě-

la, doufám, že jsem se i něčemu 
novému naučila, a že až příští rok 
němečtí studenti navštíví naše 
město, užijí si to stejně jako my.
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Pondělí:
Začátek dobrodružství

Všechno začalo v pondělí, kdy 
jsme se společně sešli v Hořovi-
cích a vyrazili autobusem směr 
Třímany. Po příjezdu nás čekalo 
přivítání, ubytování a seznámení 
s programem. Večer jsme si zahrá-
li seznamovací hry a začali budo-
vat týmovou atmosféru.
Úterý: Zpátky do školy

V úterý jsme se vrátili na chvíli 
do školních lavic – naši němečtí 
kamarádi navštívili vyučování na 
naší škole, prošli si budovu a po-
obědvali ve školní jídelně. Pak při-
šla na řadu foto challenge – sou-
těžní procházka po Hořovicích, 
při které jsme v týmech objevovali 
známá i méně známá místa. Od-
poledne jsme zakončili občer-
stvením v Panské zahradě a večer 
nás čekaly další zábavné aktivity 
v kempu.

Středa: Praha volá!
Středa byla ve znamení výletu 

do hlavního města. Prošli jsme si 
Pražský hrad, projeli se lodí po 
Vltavě, viděli orloj, Karlův most 
i Václavák. Po návratu do kempu 
jsme ještě měli energii na sport – 
volejbal, nohejbal, fotbal adalší.
Čtvrtek: Příroda, řeka
a zpětná vazba

Ve čtvrtek jsme si i přes ne-
přízeň počasí užívali sportovních 
aktivit a vodních dobrodružství 
u řeky Berounky. Odpoledne jsme 
vyhodnotili foto challenge, vypl-
nili dotazníky a formou tzv. živých 
obrazů sdíleli své dojmy z celého 
týdne. Bylo zajímavé slyšet, jak 
každý vnímal společný čas trochu 
jinak, ale všichni se shodli na tom, 
že to stálo za to.
Pátek: Loučení

A pak to přišlo – páteční ráno, 
poslední společná snídaně, balení 

Týden plný zážitků, přátelství a smíchu: Setkání
2. ZŠ Hořovice s německou školou z Gau-Algesheim
Ve dnech 19. až 23. května 2025 jsme měli možnost prožít nezapomenutelný týden s našimi kamarády z německé partnerské 
školy Christian-Erbach-Realschule Plus. Společně jsme se vydali do kempu U Mloka v Třímanech, kde jsme toho zažili oprav-
du hodně – od sportovních aktivit přes výlety až po večerní teambuildingové hry.

a loučení. Nechyběla objetí ani vý-
měna kontaktů. Některá přátelství 
určitě budou pokračovat i dál, tře-
ba online nebo při další návštěvě.

Byl to týden plný skvělých zá-
žitků, nových přátelství a hlavně – 
spousty legrace. Děkujeme všem, 

kteří se na organizaci podíleli, pře-
devším pak Česko-německému 
fondu budoucnosti za opakova-
nou podporu a spolufinancování 
našeho setkávání. Už teď se těšíme 
na příště!

Lenka Eklová, 2. ZŠ Hořovice

V pondělí 19. května, za po-
šmourného a poměrně chlad-
ného počasí, skupina 53 žáků, 2 
vyučujících, 1 asistentky a 1 prů-
vodkyně nastoupila v Hořovicích 
do dálkového autobusu směr 
Španělsko – Barcelona. Za vo-
lantem se střídali dva sympatičtí 
páni řidiči Libor a Petr. Cesta 
byla dlouhá a úmorná, ale druhý 
den ráno jsme konečně dorazili 
do Calelly, místa našeho pobytu.

Ubytovat v hotelu Haromar 
jsme se mohli až v odpoledních 
hodinách, proto jsme vyrazili 
na pláž k moři, která byla přímo 
u hotelu. Den jsme strávili pře-
vážně koupáním a odpočinkem.

Ve středu jsme se vydali na 
první výlet do Barcelony, vzdá-
lené od našeho hotelu asi 60 ki-
lometrů. Barcelona nás všechny 
okouzlila! Procházku jsme zahá-
jili prohlídkou Gaudího domu. 
Poté jsme se vydali do slavné 
katedrály Sagrada Familia. Je 
vskutku úžasná, originální, a to 
nejen zvenku, ale i uvnitř. Na-
vštívili jsme také Park de la Ci-
tadela.

Ve čtvrtek nás čekala návště-
va proslulého benediktinského 
kláštera Monserrat, který v le-
tošním roce slaví 1 000 let od 
svého založení. Lanovkou jsme 
se nechali zavézt k vyhlídkové-
mu místu a kochali se nádher-
nými výhledy do skalnatého 
okolí. Cestou z kláštera ještě 
někteří z nás zavítali do fotba-
lového svatostánku – slavného 
stadionu Camp Nou. K vidění 
zde byly např. trička slavných 
fotbalových legend, barcelonské 
trofeje a mnoho dalšího o sou-
časných fotbalistech.

Pátek byl posledním dnem 
našeho španělského pobytu. 
Večer nás už totiž čekala ces-
ta zpátky domů, před námi 
však byl ještě celý den strávený 
v Barceloně. Nejdříve jsme na-
vštívili L’ Aquàrium de Barce-
lona, které se řadí mezi největší 
a nejhezčí akvária na světě. Po-
kračovali jsme návštěvou Mo-
numentu Kryštofa Kolumba, 
gotické části Barcelony a ná-
vštěvou slavné ulice La Rambla. 
Je to ulice dlouhá více než jeden 

Zájezd do Španělska

kilometr, plná stánků s květina-
mi, suvenýry, živých soch a po-
uličních umělců. Poté jsme si 
šli odpočinout do parku Güell, 
nádherného místa plného ze-
leně a zvláštních architektonic-
kých prvků.

Večer jsme s mnoha tisíci na-
chozených kroků nastoupili do 

autobusu a vyrazili na dlouhou, 
zpáteční cestu domů.

V sobotu odpoledne jsme 
všichni v pořádku, plní nezapo-
menutelných dojmů a zážitků, 
dorazili do Hořovic.

Muchas gracias Barcelona!
Jakub Mazura 8. A

2. ZŠ Hořovice
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společnost

Již několik let pořádáme různé 
výlety a přednášky a naše aktivity 
stále rozšiřujeme.

Nový rok jsme zahájili výsta-
vou „Křišťálová zahrada - spojení 
světla a skla“ uměleckého skláře 
Jiřího Pačinka v pražské botanic-
ké zahradě.

V únoru jsme navštívili ve 
Zbraslavi Muzeum zvonařství, 
kde nás p. Manoušek seznámil 
s výrobou zvonů. Další výlet byl 
zámek Blovice a zajímavé Muze-
um jižního Plzeňska.

V březnu jsme se vydali do 
Loun, kde jsme měli prohlídku 
gotického kostela sv. Mikuláše 
a vystoupali i na věž, odkud byl 
nádherný výhled na České stře-
dohoří. A v muzeu Zkamenělý 

les jsme obdivovali úžasné expo-
náty.

V dubnu jsme pokračovali vý-
letem do Tábora. Navštívili jsme 
poutní klášter Klokoty a Husit-
ské muzeum. V polovině dubna 
jsme se vydali z Plešnice jarní 
přírodou kolem přehrady Hra-
cholusky a podél Mže na roman-
tickou zříceninu Buben.

Na jaře se též uskutečnily 
v knihovně přednášky historika 
Oldřicha Smoly o Lucemburcích 
a v dubnu začal velice zajímavý 
cyklus přednášek hořovické ro-
dačky PhDr. Duni Panenkové 
o Sicílii.

V květnu jsme navštívili ba-
rokní zámek v Tróji a výstavu 
motýlů v botanické zahradě.

Aktivity hořovických seniorů - Výletníků
O týden později jsme se vydali 

na zámek Červené Poříčí, odkud 
jsme došli pěšky podél Úhlavy na 
vodní hrad Švihov.

Všude se dopravujeme vla-
kem, občas i autobusem. Výletů 
se zúčastňuje 15 až 25 seniorů.

Většina z nás
navštěvuje VU3V

V pondělí 26. 5. jsme obdrželi 
v Domečku osvědčení za zimní 
semestr a hned v úterý se vyda-
lo 13 z nás na dvoudenní výlet 
do Rájce n. Svitavou. Zámkem, 
který patřil rodu Salmů, nás pro-
vedla kastelánka Mgr. Zdeňka 
Kalová, která zde měla loni před-
nášku a na tento krásný zámek 
nás pozvala. Ubytování zajistila 

paní Maruška Černá v Domově 
mládeže v Boskovicích. Druhý 
den jsme se vydali na zříceninu 
hradu Boskovice a odpoledne 
jsme si prošli židovskou čtvrť 
a navštívili synagogu.

Zatím poslední výlet se usku-
tečnil začátkem června. Dojeli 
jsme do Semil a odtud pokra-
čovali po Riegrově stezce podél 
Jizery do Železného Brodu, kde 
jsme navštívili Sklářské muzeum.

Máme stále plno plánů. Ces-
tování a poznávání nových míst 
nás baví. Vše pečlivě připravuje 
a perfektně organizuje paní Ma-
ruška Černá, za což jí patří náš 
veliký dík.

Za všechny Výletníky
Jarmila Vodová

Tanečníci se nejprve úspěšně probojovali 
z okresního kola v Hořovicích do krajského 
kola v Sedlčanech, kde choreografie zaujala po-
rotu natolik, že jí udělila zlaté pásmo a doporu-
čila k postupu do celostátního kola. To se kona-
lo od 30. května do 1. června 2025 v Městském 
divadle v Karlových Varech.

Celostátní soutěžní přehlídka tanečních 
oborů ZUŠ je vyhlášena Uměleckou radou ČR 
jednou za tři roky a letošní rok se jí účastnilo 
celkem 1073 choreografií. Do finále v Karlo-
vých Varech však postoupilo pouze 40 z nich. 
Zajímavostí je, že žáci tanečního oboru ZUŠ 
se během své docházky mohou zúčastnit ma-
ximálně čtyř kol přehlídek. Pevné jádro této 
skupiny stálo na celostátním jevišti již potřetí: 
poprvé v roce 2018 v Uherském Hradišti s cho-
reografií „O kapkách“, poté v roce 2021 v Karlo-
vých Varech s „Pod vlnou“ a nyní v roce 2025 
s „Od klekání do klekání“.

Přestože se choreografie v celostátním kole 
již nehodnotí zlatými pásmy, odvezli si do ZUŠ 
v Hořovicích mimo jiného další významné 
ocenění – za pedagogickou práci pí uč. Vendu-

ly Dědové a také za její přínos v oblasti taneční 
pedagogiky. Tři členové této skupiny – Ema 
Stloukalová, Kristýna Veselá a Daniel Langer – 
úspěšně složili talentové zkoušky na konzervatoř 
Duncan Centre, obor současný tanec, kde od 
září nového školního roku nastupují ke studiu.

Je radostné vidět, že Taneční obor ZUŠ Ho-
řovice dokáže oslovit a získat si mladé talenty, 
které tanec provází nejen po dobu jejich studia, 
ale i dále. Gratulujeme!

Bulat Abdurakhimov
Foto: archiv ZUŠ Hořovice

Úspěch choreografie „Od klekání do klekání“
na celostátní přehlídce tanečních oborů ZUŠ

Nejstarší žáci tanečního oboru ZUŠ Josefa Slavíka ve složení Martina Synovcová, Kristýna Veselá, Daniel Langer, Ema Stlouka-
lová, Anna Zítková, Klaudie Eschnerová a Eliška Jansová dosáhli výjimečného úspěchu s choreografií „Od klekání do klekání“, 
kterou s nimi připravila pedagožka Vendula Dědová.
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n Galerie Starý zámek

Vrbnovská 30/1 (areál Starého zámku)
www.mkc-horovice.cz

n do 31. 8. 2025
VE STOPÁCH VZORŮ
Výstava fotografických obrazů fotografa 
a portrétisty Jadrana Šetlíka.

Vrbnovská 30/1
tel. 603 199 304, 311 512 564
https://mkc-horovice.cz/knihovna/
e-mail: knihovna1@mkc-horovice.cz

VÝPŮJČNÍ DOBA OD 14. ČERVENCE
DO 31. SRPNA 2025:
PONDĚLÍ zavřeno
ÚTERÝ 8:00 – 11.00, 12:00 – 17:00
STŘEDA zavřeno
ČTVRTEK 8:00 – 11.00, 12:00 – 17:00
PÁTEK zavřeno
Knihovna bude v období od 30. 6. do 13. 7. 
uzavřena z důvodu čerpání řádné dovolené.
4 Během prázdnin je možné využít vypůjčení 
předem objednaných knih mimo otevírací 
dobu knihovny.
4 Na termínu vyzvednutí je nutné domluvit se 
telefonicky (603 199 304).

n Knihovna Ivana Slavíka

n Starý zámek. nádvoří

Vrbnovská 30/1
www.mkc-horovice.cz

n 19. 7. 2025 od 14:00
JAK ASI VYPADALY
STŘEDOVĚKÉ ZAHRADY?
Kontakt pro rezervaci: Tel.: 732 512 821 E-mail: 
ic@mkc-horovice.cz. Vstupné 50 Kč.

n 19. 7. 2025 od 19:00
POKUS – folk music
Předkapela: Natálie Šlosarová s kapelou. 
Folkový a hlavně pohodový večer na zámku.
PŘIPRAVUJEME:
n 3. 8. 2025 od 9:00 do 17:00
PORCINKULE
Tradiční pouť. Stánkový prodej, kulturní program, 
tvořivé dílny, vycházka po sakrálních stavbách.
n 8. 8. 2025 od 19:00
KUTLOCH
Divadelní představení. Hraje: Zdická divadelní 
s.r.o. – spolek radostných ochotníků. Černá 
komedie ze života.

n 9. 8. 2025 od 14:00
ZVÍŘÁTKA A LOUPEŽNÍCI
Divadelní pohádka pro děti i dospělé. Hraje: 
Loutkové divadlo Aleše Bílka. Interaktivní 
představení plné písniček, smíchu i napětí.

n 22. 8. 2025 od 19:00
SLUHA DVOU PÁNŮ
Legendární komedie Carla Goldoniho 
v podání DIVADLA BEZ HRANIC PRAHA

Výstava fotografi ckých obrazů fotografa 

a portrétisty

Jadrana Šetlíka

VE STOPÁCH VZORŮ
Od 27. května do 31. srpna 2025

Starý zámek Hořovice

otevřeno vždy Pá -So-Ne
od 10 do 17 hodin
V týdnu na objednání přes 
informační centrum Hořovice.

Součástí prohlídky Galerie Starý zámek bude 
od 17. července 2025 i výstava mapující 20 
let činnosti divadelní skupiny NA HOLOU. 
Výstava potrvá do konce roku 2025 a bude 
přístupná v obvyklých hodinách v pátek, so-
botu a neděli.

n 23. 8. 2025 od 19:00
NEW AGE OF SMOKIE
Předkapela: Jary Tauber. Nejlepší revivalová 
kapela legendárních SMOKIE.
n 29. 8. 2025 od 19:00
ODYSSEA
Tradiční rockový nářez na zámku.
n 31. 8. 2025 od 14:00
LOUČÍME SE S PRÁZDNINAMI
Zábavné odpoledne pro děti i celé rodiny. 
Soutěže, diskotéka, skákací atrakce, tvořivé 
dílny a další.
n 13. 9. 2025 od 14:00
NOVÉ POZNATKY O STAVEBNÍ
HISTORII STARÉHO ZÁMKU
Kontakt pro rezervaci: Telefon: 732 512 821 E-
mail: ic@mkc-horovice.cz. Vstupné 50 Kč.
n 14. 9. 2025 od 12:00
SKUTEČNÁ LIGA
Soutěž začínajících hudebních skupin. Semi-
finále. To nejlepší z oblastních kol.
n 22. 11. 2025 od 14:00
TAJEMNÉ SKLEPENÍ STARÉHO ZÁMKU
Nutno rezervovat, kapacita omezena. Email: 
ic@mkc-horovice.cz, tel. 732 512 921.
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n Zámek Hořovice

Tel.: 724 331 568
e-mail: horovice@npu.cz
www.zamek-horovice.cz

1. okruh Život na panském sídle
3. okruh Hry a hračky malých aristokratů

n ZÁMEK ZA TOTÁČE
Zveme na výstavu “Zámek za totáče”. Přehlídka 
fotografií z doby nedávné mapuje stav a podobu 
zámeckého areálu v době, kdy připomínal dům 
hrůzy. Výstavu si můžete prohlédnout zdarma 
ve volně přístupných prostorách v přízemí 
a kavárně. Výstava je přístupná v běžné otevírací 
době zámku. Zavírací den pondělí.
n PROHLÍDKY PRO NEJMENŠÍ
S PRINCEZNOU VERUNKOU
I letos v létě se na hořovický zámek vrací 
princezna Verunka se svými prohlídkami pro 
nejmenší. Poprvé můžete přijít na Návštěvu 
u princezny Verunky v sobotu 5. července 
v 10:15 a ve 14:15. Vstupenky doporučujeme 
zakoupit přes online prodej na stránkách www.
zamek-horovice.cz nebo rezervovat telefonicky 
na čísle 311 512 479. Návštěva u princezny Ver-
unky je zábavná a interaktivní prohlídka pro 
děti ve věku 3 až 8 let, které si mohou během 
prohlídky vyzkoušet královskou korunu, trůn 
i korunku princezny a zároveň budou dostá-
vat drobné úkoly a otázky. Výklad nezahrnuje 
odborné informace o dějinách zámku, dospělí 
jsou pouze jako doprovod. Malí návštěvníci tak 
u nás nemusejí absolvovat klasickou historickou 
prohlídku zámeckých interiérů, která je pro ně 
mnohdy zbytečně dlouhá a náročná.Putovní letní Kino na kolečkách letos opět 

zavítá do Hořovic a Vy jste zváni do kina pod 
širým nebem, které uvede českou komedii 
“Vyšehrad Dvje”. Promítání se uskuteční na 
zahradě Společenského domu. Občerstvení: 
popcorn, pivo, limo, míchané nápoje. Kino 
otevřeno hodinu před promítáním- hrajeme po 
setmění. Vstupenky v prodeji na místě - 150 Kč 
Nevhodné mládeži do 15 let!

n Evangelický kostel

Českobratrská církev evangelická
Valdecká 408, Hořovice
horovice.evangnet.cz

4 Bohoslužby se konají každou 1., 3. a 4. nedě-
li v měsíci od 8:30 a 2. neděli v měsíci od 18:00.

4 Výpůjčky lze vyzvednout i během víkendu 
na IC Hořovice (732 512 821).
4 Mimo otevírací dobu knihovny knihy 
a časopisy vracejte do biblioboxu.

n Na prázdniny jsme vytvořili hru pro 
děti v areálu Starého zámku – více 
informací najdete na straně 10.

n Infocentrum Starý zámek

Vrbnovská 30/1 (areál Star. zámku)
www.mkc-horovice.cz
tel. 732 512 821, 321 338 230
e-mail: ic@mkc-horovice.cz

AKTUÁLNÍ HODINY
PRO VEŘEJNOST
Pondělí – pátek 8:00 - 11:00 a 12:00 - 17:00
Sobota 9:00 - 11:00 a 12:00 - 17:00
Neděle, st. svátky 9:00 - 11:00 a 12:00 - 17:00

VSTUPENKY V PŘEDPRODEJI:
PŘEDPRODEJ V IC (kartou i v hotovosti):

4 22. 8. 2025 od 19:00, Nádvoří Star. zámku 
SLUHA DVOU PÁNŮ
Cena vstupenky 300 Kč
4 23. 8. 2025 od 19:00, Nádvoří Star. zámku
NEW AGE OF SMOKIE
Cena vstupenky 250 Kč
4 28. 9. 2025 od 19:00, SD - NOVÝ TERMÍN!
NA OSTRO
Původní vstupenky zůstávají v platnosti.
Předprodej vstupenek: 1. - 10. řada 590,– 11.-
24. řada 550,– Balkony + stoly 490,– Kč
4 11. 10. 2025 od 20:00, SD
KATAPULT
Cena vstupenky 590 Kč
4 14. 10. 2025 od 19:00, SD
KONCERT FILMOVÉ HUDBY 2
Cena vstupenky 590 – 750 Kč
4 15. 10. 2025 od 19:00, SD
DUCHEM PROTI SVÉ VŮLI
Předprodej vstupenek: 390 Kč, 350 Kč
4 22. 10. 2025 od 19:00, SD
NEZMAŘI
Předprodej vstupenek: 390 Kč, 350 Kč
4 4. 11. 2025 od 19:00, SD
NA OCET
Předprodej vstupenek: 1. – 10. řada 550 Kč, 11. 
-24. řada 520 Kč, Balkony 490 Kč
4 25. 11. 2025 od 19:00, SD
BEZ ŘEČÍ: MONIKA
ABSOLONOVÁ & ONDŘEJ HÁJEK
Předprodej vstupenek 1. – 10. řada 690 Kč, 
11. – 24. řada 650 Kč, Balkony 590 Kč

PŘEDPRODEJ POUZE ONLINE!
4 25. 9. 2025 od 19:00, SD
MUZIKÁLY JOSEFA VOJTKA
Předprodej pouze na www.smsticket.cz
4 29. 9. 2025 od 19:00, SD
VÁCLAV NOID BÁRTA A BEK BEK CLAN
Předprodej pouze na www.smsticket.cz
4 9. 10. 2025 od 17:00, SD
ŠTÍSTKO A POUPĚNKA 
– NEJVĚTŠÍ SHOW
Předprodej pouze na www.ticketportal.cz
4 21. 10. 2025 od 19:00, SD
TIGRAN VE MĚSTĚ
Předprodej pouze na www.smsticket.cz

Nádražní 606, Hořovice
tel.: 732 512 821, 321 338 230

n 15. 7. 2025 od 21:45 – zahrada SD
LETNÍ KINO – VYŠEHRAD DVJE

n Společenský dům

n Muzeum Hořovicka

Starý zámek, Vrbnovská 27
tel.: 601 374 204
www.muzeum-beroun.cz

V červenci je muzejní expozice otevřena 
denně kromě pondělí (zavřeno) v čase 9:00 
-12:00 a 12:30 -17:00.
n do 31. 8. 2025
KROK ZA KROKEM
ZA NAŠIMI (SLAVNÝMI) PŘEDKY
Výstava Genealogické prameny ve Středočes-
kých archívech.
n ULOŽTE OVEČKY
Prázdninová hra ČT na Starém zámku.

PŘIPRAVUJEME:
n 16. 8. 2025 od 10:00
HOŘOVICKÁ HELIGÓNKA
48. Festivalové setkání heligónkářů. Hosté: 
12:00 – sál: VESELÉ HELIGÓNKY, zahrada: 
ŠUMAVÁCI, po skončení přehlídky – sál: 
ŠUMAVÁCI, zahrada: VESELÉ HELIGÓNKY. 
Moderuje Karel Vydra. Výstava historických 
i nových modelů heligónek a akordeonů.
n 19. 8. 2025 od 21:00 - ZAHRADA SD
LETNÍ KINO – KOUZLO DERBY
25. 9. 2025 od 19:00 
Muzikály Josefa Vojtka v Hořovicích
Josef Vojtek slaví 30 let na muzikálové scéně a oz-
namuje svou první sólovou tour. 
n 28. 9. 2025 od 19:00
NA OSTRO – NOVÝ TERMÍN
Původní vstupenky zůstávají v platnosti.
Komedie s vtipnými scénami, ale i nečekaným 
příběhem lásky a překvapivým happy-endem.
n 29. 9. 2025 od 19:00
VÁCLAV NOID BÁRTA A BEK BEK CLAN 
Václav NOID Bárta v Hořovicích!

4 30. 10. 2025 od 19:00
RICHARD MÜLLER – KOMORNÍ RECITÁL
SD, Předprodej pouze na: https://www.ticket-
portal.cz/
4 11. 11. 2025 od 19:00, SD
MUZIKÁLY NARUBY
Předprodej pouze na www.smsticket.cz
4 10. 12. 2025 od 19:00, SD
LUDOVICO EINAUDI MUSIC
Předprodej pouze na www.smsticket.cz
4 17. 12. 2025 FFod 19:00, SD
VÁNOCE U OSMANYHO LAFITTY
Předprodej pouze na www.smsticket.cz
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n Žebrák

MĚSTSKÉ MUZEUM ŽEBRÁK
Náměstí 89

4 V červenci je muzejní expozice otevřena vždy 
o víkendech v čase 9:00 -12:00 a 12:30 -17:00.
n do 4. 8. 2025
VÝSTAVA FENOMÉN IGRÁČEK
Výstava českého výrobku, který přetrval. 
S doprovodným programem – dekorování 
Igráčka pro předem nahlášené skupiny.

ZÁMEK ZBIROH
4 Zámecká expozice otevřena denně 10:00 
-17:00, tel.: 371 784 598.
4 Zámecká krčma U Rudolfovy kratochvíle 
otevřena denně 11-23 hod.
Tel.: 606 719 629; e-mail: krcma@zbiroh.com
4 Lanové centrum otevřeno o víkendech 
a svátcích 10-18 hod.
n 20. 7. od 16:00
MŠE SVATÁ V HRADNÍ KAPLI
NANEBEVZETÍ PANNY MARIE
MUZEUM J. V. SLÁDKA
A MĚSTSKÉ MUZEUM ZBIROH
www.zbiroh.cz/muzeum
n do 31. 8. 2025
VÝSTAVA
ODBOJ. HRDINOVÉ ZBIROŽSKA
Je neuvěřitelné, že je to už 80 let, protože ta vz-
pomínka rozhodně není nijak matná. Projděte 
se ale spolu s námi výstavní síní a připomeňte 
si ještě živěji zdejší „obyčejné“ lidi, z nichž se 
v těch nelehkých časech přes noc stávali odvážní 
bojovníci. Výstava nastíní ilegální činnost míst-
ních odbojářů, četníků, učitelů, Sokolů a všech 
těch, kteří se nebáli postavit nepříteli.

n Zbiroh

n Újezd

n 16. 8. od 17:00
VOLFEST
Již čtvrtý ročník hudebního festivalu, který se 
koná na počest muzikanta a učitele Miroslava 

n Jince

HUŤ BARBORA
n 5. 7. od 19:00
COUNTRY VEČER POD HVĚZDAMI
Martin Žák a jeho Country band. Hudba, ta-
nec, opékání buřtů, občerstvení. Vstupenky: 
www.hutbarbora.cz/akce

n do 30. 9. výstava
MALÍŘKY LUCIE NOVOTNÉ:
NECHAT SE OBZOREM PŘESVĚDČIT
Výstava potrvá do 30. 9. 2025 a bude přístupná 
v otev. době hradu, úterý – neděle 9:00 – 18:00
n 5. 7.–6. 7. od 10:00 do 18:00
RYTÍŘSKÉ SLAVNOSTI
KRÁLE VÁCLAVA IV.

n Točník - hrad

Každoroční dobové slavnosti, tržnice, řemesla, 
šerm, divadlo, kejkle, zábava, jídlo a pití. V bo-
hatém programu spatříte rytíře, zbrojnoše, 
žoldnéře i husity a jejich šermířská klání. Dále 
Vás pobaví kati, herci, kejklíři, hudebníci i ta-
nečnice. Nebudou chybět dětské hry rytířské, 
malí panoši či pážata v rytířských soutěžích 
svůj um mohou prokázat a pasování na rytíře 
si vysloužit. Též vyzkoušeti si mohou rýžování 
zlata, ražbu mincí, výrobu pečetí, školu dvor-
ského tance pro princezny, výuku šermu pro 
mladé zbrojnoše či střelbu z luku a kuše. Bu-
dou připraveni zruční řemeslníci, tržiště dobo-
vé, zvířectvo všeliké a pro krky hladové koláčky 
a perníčky medové, trdelníky i jiná dobrá sous-
ta a pití spousta. Na Vaši návštěvu se těší SDS 
Gladius a hrad Točník.
n 11. 7.–13. 7. louka pod hradem
HRADY.CZ
Každoroční hudební festival.

11.7.2025
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19:30 HOD.
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n Zdice

n Syringa

Cvočkařská ulice č. 286/1,
vchod z Jungmannovy ulice

n každé pondělí od 8:00 a od 17:30
a každý čtvrtek od 17:30
CVIČENÍ WYDY – KELTSKÉ JÓGY
Keltskou jógu cvičili keltští kněží druidové, 
aby si udrželi zdraví do pozdního věku. Cvi-
číme v souladu s měsícem a součástí cvičení 
jsou barvy a vůně. Dále nabízíme konzultace 
na posílení zdraví barevnou terapií a terapií 
esenciálními oleji.

n Beroun

MUZEUM ČESKÉHO KRASU
Husovo náměstí 87, Beroun, Geopark 
Barrandien, vchod ze Slapské ulice
LÉTO S GEOLOGY V GEOPARKU
n1. 7.  od 10:00 do 16:30 Do světa sopek
Sopečná činnost a její rizika a přínosy. Rýžo-
vání českých granátů. 
n 5. 7. od 10:00 do 16:30
Fascinující minerály
Poznejte význam, krásu i některé možnosti 
vzniku minerálů.
n 9. 7. Minecraft a kameny
Pátrání po uhlí, zlatě a železné rudě v digitál-
ním prostředí. Nutná rezervace míst! Skupiny 
podle věku, více na www.muzeum-beroun.cz
n 11. 7. od 10:00 do 16:30 
Zlatá horečka
Staňte se zlatokopem a zkuste rýžování zlata 
a českých granátů. 
n 12. 7. Exkurze - sběr zkamenělin
Poznejte zdejší pradávná moře a najděte si 
vlastní zkamenělinu. Sraz účastníků v 10:30 
na parkovišti u Koněpruských jeskyní.
n 25. 7. od 10:00 do 16:30
O krasu a jeskyních
Význam a tajemství jeskyní, práce jeskyňářů, 
modelování sošky z hlíny. 
n 26. 7. Den s geologem XXL - “To nej“
To nejlepší z geologických programů (Mi-
necraft, rýžování, mikroskop, UV světlo, vykle-
pávání krystalů atd.) Začátek v 9:00 a 14:00.

Volfa, proběhne na letním parketě v Ůjezdě 
u Cerhovic. Těšit se můžete na kapely: Aran-
žéři, Dakl, Doladíme, Futro, The Harpoon. 
Vstup 250 Kč, děti do 12 let zdarma.
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26. 5. proběhlo slavnostní pře-
dávání osvědčení a pamětních 
listů posluchačům kurzů letního 
semestru Virtuální univerzity 
třetího věku, kterou pro seniory 
v Domečku pořádáme už osmým 
rokem. Z rukou naší paní ředitel-
ky Vlaďky Šlosarové převzalo svá 
osvědčení celkem 48 studentů. 
Studovaly se kurzy Dějiny oděv-
ní kultury a Rituály evropských 
královských rodů. Již tradičně 
nechybělo překvapení v podobě 
tematické přednášky, o kterou 
se tentokrát postarali místní od-
borníci na slovo vzatí, Anna Bro-
tánková, Jana Synovcová - Boro-
vičková a děti z kroužku Mladý 
historik. Předvedli nám ukázku 
dobového oblečení a doplňků za 
doprovodu středověké hudby.

Děkujeme všem za účast, gra-
tulujeme ke krásným studijním 
výsledkům a těšíme se v zimním 
semestru opět na viděnou v kur-
zech Dějiny oděvní kultury II. 
a Kouzelná geometrie. Máte-li 
chuť se účastnit kurzů, pište na 
recepce@domecekhorovice.cz, 
nováčky vítáme!

Zprávičky z Domečku Hořovice
V sobotu 31. 5. se děti z hu-

debních kroužků účastnily v Kro-
měříži republikového finále Dět-
ské porty. Celodenní maratón 
hudby probíhal na dvou pódiích 
postavených proti sobě. Divá-
ci seděli uprostřed na otočných 
židlích a jen otočením mohli sle-
dovat vždy aktuální vystoupení. 
Za Domeček postoupila Natálie 
Šlosarová v kategorii sólo 12-15 
let a skupina ELELUK v kategorii 
skupiny do 15 let. Společně jsme 
si celý den užili a napjatě čekali 
na večerní vyhlášení pořadí. Kaž-
dý, kdo se této přehlídky zúčastnil 
byl vítěz. Vždyť komu se povede 
být součástí celorepublikové akce! 
Do Hořovic jsme přivezli 2. místo 
Natálie Šlosarová a Ocenění sku-
pině Eleluk za pozitivní energii 
plynoucí z pódia. Natálie ještě 
dostala pozvánku k vystoupení 
v Paláci kultury na koncert Děti 
dětem, který se každoročně koná 
o pololetních prázdninách.

 
V neděli 18. května 2025 se 

tanečnice z Domečku Hořovice 
zúčastnily soutěže Májový pohár 

Májový pohár v TlučnéMájový pohár v Tlučné

v Tlučné – a přivezly si hned dvě 
zlaté medaile!
1.místo Děti - Art dance - Sólo, 
Duo, Trio (tanečnice: Kristýna 
Franková, Julie Hrdličková a Ma-
riana Zajícová / skladba Toxic / 
choreografie Antonie Zelená, Iva 
Špottová). 1. místo Hlavní - Art 
dance - Sólo, Duo (tanečnice: 
Antonie Zelená / skladba Diagno-
sis / choreografie Antonie Zelená)

Gratulujeme k vynikajícím 
výsledkům a děkujeme za skvělou 
reprezentaci Domečku Hořovice!

 
V závěru školního roku pro-

běhlo v Domečku několik vystou-
pení a sportovní odpoledne dětí 
z kroužků různých zaměření a také 
divadelní představení. Nutno po-
dotknout, že se vše vydařilo na 
jedničku. Děti v domečkovských 
kroužcích obdržely svá osvědčení 

a teď se společně můžeme vydat 
na prázdniny. Děkujeme interním 
i externím pracovníkům, kteří 
se podíleli na zdárném průběhu 
všech zájmových kroužků a akcí 
tohoto školního roku. Dětem a ro-
dičům přejeme nezapomenutelné 
léto 2025. Během prázdnin pořádá 
SVČ – DOMEČEK Hořovice pro 
děti a mládež 10 příměstských tá-
borů v Hořovicích, 3 v Komárově, 
1 outdoor camp v Brdech, dále let-
ní pobytové tábory na základnách 
Zbirožský potok, Olšina, Vranovi-
ce a také 3 běhy v Hlincích. Těšíme 
se s vámi na všechna prázdninová 
dobrodružství a hlásíme, že při-
hlašování na kroužky pro školní 
rok 2025/2026 bude odstartováno 
velkou akcí KROUŽKOBRANÍ 
v posledním srpnovém týdnu. 
www.domecekhorovice.cz.

Foto: archiv Domečku
Republikové finále Dětské PortyRepublikové finále Dětské Porty
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Motorkářský cvoček Hořovice

X. ročník
25.7. – 27.7.2025

Hořovice, Nádražní 606, areál za Společenským domem

Pátek

17:00 Možný nájezd motorek
18:00 Reprodukovaná hudba

Sobota

09:00 Zahájení akce
10:00 Rozprava a oficiální zahájení akce
12:00 Spanilá jízda

14:00 - 15:30 Vystoupení skupiny DAKL
16:00 - 17:00 Vystoupení kaskadérů

   17:00 - 20:00 Vystoupení skupiny KATR
21:00 - 23:45 Vystoupení skupiny ALKEHOL revival

Neděle

12:00 Ukončení celého srazu

Stanování a parkování motorek v uzavřeném areálu.
Vstupné 290,- Kč

www.motorkarskycvocek.cz
Motorkářský cvoček Hořovice

X. ročník
25.7. – 27.7.2025

Hořovice, Nádražní 606, areál za Společenským domem

Pátek

17:00 Možný nájezd motorek
18:00 Reprodukovaná hudba

Sobota

09:00 Zahájení akce
10:00 Rozprava a oficiální zahájení akce
12:00 Spanilá jízda

14:00 - 15:30 Vystoupení skupiny DAKL
16:00 - 17:00 Vystoupení kaskadérů

  17:00 - 20:00 Vystoupení skupiny KATR
21:00 - 23:45 Vystoupení skupiny ALKEHOL revival

Neděle

12:00 Ukončení celého srazu

Stanování a parkování motorek v uzavřeném areálu.
Vstupné 290,- Kč

www.motorkarskycvocek.cz

V ZÁVĚRU ŠKOLNÍHO ROKU PROBĚHLO V DOMEČKU NĚKOLIK VYSTOUPENI 
A SPORTOVNÍ ODPOLEDNE DĚTÍ Z KROUŽKŮ RŮZNÝCH ZAMĚŘENÍ
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Mistrovský titul v kategorii 
U15 si odvezl Lukáš Novotný, kte-
rý potvrdil svou výbornou formu. 
Bronzovou medaili přidal jeho 
oddílový kolega Samuel Holiček. 
Společně navíc ovládli týmovou 
soutěž a získali zlato i jako druž-
stvo. Jejich výkony jim také vynes-
ly nominaci na mistrovství Evropy, 
které se bude konat 26. července 
v Litvě. Na bronzovou medaili 
v soutěži družstev dosáhl i tým B, 

Adam Novotný a Michal Prepsl, 
kteří za sebou zanechali silnou 
konkurenci z Dukly Praha.

Hořovické trio (1. Holičková 
Lea, 2. Holičková Sára, 3. Cho-
cholová Aneta) v kategorii U 13 
obhájilo umístění z minulého 
kola v Kralupech n. Vlt.

Stříbro v kategorii U11 si při-
vezl také nadějný Adam Langer.

V kategorii OPEN se po delší 
odmlce na domácí scéně před-

stavila také hořovická závodnice 
Karolína Křenková, která ovládla 
šermířskou část a závěrečné kom-
bi. Kvalitními výkony v plavání 
a na OCR si zaslouženě vybojo-
vala zlato a nominaci na evropský 
šampionát v Madridu.

Po intenzivní sezoně čeká zá-
vodníky volnější režim. Letní pří-
pravu hořovičtí pětibojaři zahájí 
tradičně na soustředění na Eusta-
chu.

Další kolo Českého poháru 
mládeže proběhne 13. – 14. září, 
kdy kategorie U11 až U15 ho bude 
hostit oddíl TJ Spartak. Srdečně 
zveme všechny fanoušky, rodiče 
a příznivce pětiboje – přijďte po-
vzbudit hlavně kategorii U13, která 
bude bojovat o mistrovské tituly.

Děkujeme všem za podporu 
a přejeme krásné léto plné spor-
tovních i prázdninových zážitků!

Jiří Vavřička

Pětibojařské klání na Julisce: zlato, bronz i nominace na Evropu!
O víkendu 14. a 15. června ožila pražská Juliska špičkovými výkony mladých moderních pětibojařů. Závody s mezinárodní 
účastí byly pro kategorii U15 zároveň mistrovstvím České republiky a naši závodníci z oddílu TJ Spartak Hořovice se rozhodně 
neztratili. Předvedli parádní výkony a postarali se o skvělou reprezentaci svého klubu i regionu.

V neděli 15. června 2025 pořádal oddíl moder-
ní gymnastiky 1. závody jednotlivkyň. Protože se 
jednalo o pilotní projekt, pozvaly jsme pro začátek 
spřízněné oddíly. Také proto, že oddíl stále nedis-
ponuje závodním kobercem. I přes to se závodu 
zúčastnilo téměř 50 závodnic ze 4 oddílů.

Velice si vážíme, že závod zahájila místostarost-
ka Hořovic paní Věra Eschnerová. Ještě větší radost 
nám udělalo, když ihned po proslovu neodešla, ale 
strávila ve sportovní hale část závodu, který bedlivě 
sledovala.

Velký dík pak náleží rodičům domácích závod-
nic, kteří se postarali o zázemí závodu, přípravou 

První závody v moderní gymnastice v Hořovicích

haly počínaje, přes ob-
čerstvení a úklid haly 
konče.

Závody se vydařily. 
Domů odjížděly spoko-
jené závodnice s medai-
lemi a drobnými cena-
mi a s nimi i spokojení 
rodiče a trenérky.

A jaká je reakce or-
ganizátorů? Za rok do 
toho jdeme znovu.

Hana Hoffmannová
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Sezóna 2025 přinesla mažoretkám
TJ Spartak Hořovice mnoho úspěchů

Svaz mažoretek a twirlingu 
České republiky pořádá prestiž-
ní soutěže, kterých se pravidelně 
účastní i mažoretky ze Spartaku 
Hořovice.

Letošní sezonu odstartovaly 
twirlingové závody. Twirling je 
samostatný sport, který klade dů-
raz na technicky náročnou práci 
s hůlkou, gymnastické a taneční 
prvky. Obě hořovické reprezen-
tantky v tomto relativně novém 
odvětví se kvalifikovaly na mis-
trovství ČR v Hradci Králové. 
Vlaďka Skleničková se v juniorské 
kategorii B umístila na 6. místě 
mezi 13 nejlepšími závodnicemi 
z celé republiky. Editě Burešové 
těsně utekla medaile, ale i 4. místo 
jí zajistilo v seniorské výkonnostní 
třídě B postup na Pohár národů, 
který proběhne v srpnu v italském 
Turíně. Se svou choreografií zde 
nebude reprezentovat jen Hořo-
vice, ale celou Českou republiku. 
Takto daleko se doposud žádná 
z hořovických mažoretek nedo-
stala – letos se to podařilo hned 
dvěma! Kromě Edity se na celo-
světovou soutěž probojovala také 
Karolína Kasíková. Tu si vybral 

tým z Holešova, aby jim pomoh-
la s disciplínou Traditonal Corps. 
V lednu se jim podařilo vybojovat 
nominaci na mistrovství světa – 
a tak bude Českou republiku re-
prezentovat i Karolína.

Disciplínu klasická mažoret-
ka bylo možné poprvé sledovat 
na konci dubna při kvalifikačním 
kole v Klatovech. Hořovice zde 
byly jedním z nejúspěšnějších 
týmů – hned pět ze šesti sólistek si 
vybojovalo postup na mistrovství 
ČR. Na nejvyšší českou soutěž do 
Ronova se navíc probojovala i obě 
dua. Hořovická miniformace dětí 
mladších zaujala porotu natolik, 
že i přes to, že byly ve své věkové 
kategorii nejmladší, si odvezly 
bronzové medaile a postup do se-
mifinále v Dobrovici.

Mistrovství ČR v Ronově ve 
druhé polovině května bylo cí-
lem všech sólistek i duí. Hořovi-
ce si zde připsaly další výrazný 
úspěch – Linda Kenclová přidala 
ke klatovskému zlatu v kategorii 
Děti B ještě bronz. Duo Vlaď-
ka Skleničková a Edita Burešová 
získalo v kategorii Junior starší 
A stříbro a s ním titul vicemist-

ryně České republiky. Úspěchů 
dosáhly i všechny ostatní, jejich 
trenérky i choreografové mohou 
být právem hrdí.

Den dětí byl letos tak trochu 
i dnem mažoretek – v Dobrovi-
ci se konalo zemské kolo skupin 
i miniformací. Hořovická děvčata 
v barevných sukýnkách a s pís-
ničkou „Na pouti“ jim vítězství 
uniklo jen o jediný bod, ale získala 
krásné 2. místo a s ním i postup na 
Mistrovství ČR.

O čtrnáct dní později se Podě-
brady staly centrem mažoretkové-
ho světa – i zde bojovaly ty nejlep-
ší týmy o medaile, tituly i krásná 
umístění. Hořovická miniforma-
ce si na poděbradské kolonádě 
vysloužila od poroty pomyslnou 
bramborovou medaili. Děvčata 
i jejich trenérky, Daniela Hlavo-
vá a Karolína Kasíková, odjížděly 
z Poděbrad s hrdostí.

Také trenérky Anita Albertová, 
Edita Burešová a Vlaďka Sklenič-
ková jsou na všechny svěřenkyně 
právem pyšné.

Držte mažoretkám palce bě-
hem letních celosvětových soutěží.

Daniela Hlavová

Do výčtu úspěchů mažoretek TJ Spartak Hořovice po letošní sezoně poprvé v historii přibyly i postupy na světové soutěže. 
Tvrdá práce a více než sto tréninků pod dohledem hlavní vedoucí Anity Albertové přinesly řadu postupů na Mistrovství České 
republiky i titul vicemistr ČR.

Divizní áčko SK Hořovice se po jarních odvetách propadlo na osmou 
příčku čtvrté ligy se 40 body. Po posledním kole, ve kterém domácí 
fotbalisté prohráli 0:1 proti sestupujícímu Jindřichově Hradci, vede-
ní klubu odvolalo po čtyřech letech hlavního trenéra Ivana Pihávka. 
Náhrada zatím oznámená nebyla.
Ač si rezerva po vítězství 4:0 nad prvním celkem I. B třídy (nově 7. 
ligy) Mšecem- Novým Strašecím myslela, že má záchranu v kapse, 

nakonec ji potopila vyšší moc. V souběžně hraném utkání totiž Lány, 
které potřebovaly k jistotě záchrany na úkor Hořovic zvítězit, o po-
ločase prohrávaly 0:3 s Velkou Dobrou. Krátce po začátku druhého 
poločasu rozhodčí utkání kvůli nepřízni počasí přerušili a následně 
ukončili. Klub ze sídla prezidenta v opakovaném duelu zvítězil 2:1 
a tím poslal hořovické béčko po dvou letech zpátky do okresního pře-
boru. Jiskřičku naděje ještě vykřesává fakt, že se Etická komise FAČR 
zabývá zvláštním koncem utkání mezi Libušínem a Velvary B, ve kte-
rém hosté úplně přestali hrát. Oběma klubům hrozí dodatečný trest.
Ani starším dorostencům se ve třetí lize nedařilo. V posledním kole 
remizovali v derby na hřišti Berouna 1:1, čímž se sice posunuli na 
předposlední příčku tabulky, ale stejně jako B tým je čeká sestup o pa-
tro níž, konkrétně do krajského přeboru. Mladší dorostence potká 
stejný osud, neboť jsou přímo závislí na výsledku staršího dorostu, 
jejich umístění nehraje žádný vliv.
Největší radost nám udělali žáci. V krajském přeboru se kategorie 
U15 umístila na krásném 4. místě s 57 body. O dvě příčky níž skonči-
la U13, která uhrála 56 bodů. Okresní rezerva ovládla svoji skupinu, 
když z 24 utkání prohrála jen tři při skóre 169:24.
SK Hořovice děkuje všem fanouškům a sponzorům za přízeň v uply-
nulé sezóně. Rádi vás uvidíme i v těch nadcházejících.

Vojtěch Fairaisl

Fotbalová sezóna skončila. Jak se dařilo hořovickým týmům?

n Utkání staršího dorostu Hořovice - Beroun na snímku Milana Průši
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Letošní sezona v rybolovné 
technice začala dvěma přípravný-
mi závody, první byl v Rakousku 
a druhý v Bílině. Oba tyto závody 
Tomáš Spáčil s přehledem vyhrál 
a začala se ukazovat kvalitní tré-
ninková příprava. Na první velký 
závod jsme odcestovali do Itálie na 
Světový pohár, který Tomáš ovládl 
a následovaly tři závody Českého 
poháru, které jsou rovněž nomi-
načními závody do reprezentace 

ČR. V těchto závodech se hodnotí 
zvlášť pětiboj i sedmiboj. Všechny 
tři závody potvrdily vynikající for-
mu, když pouze jednou byl druhý 
a pětkrát zvítězil. Těmito výsledky 
si prakticky řekl o nominaci do re-
prezentace, která pojede v září na 
MS do Chorvatska. Poslední závod, 
který zatím letos absolvoval, byl 
Světový pohár v Rakousku, kde se 
sešla vynikající konkurence, a i tak 
dokázal Tomáš vyhrát.

Následující závody pojedeme 
na světový pohár do Talinu, poté 
je na programu mistrovství ČR 
v Kroměříži a opět Světový pohár 
v Německu. O průběhu budeme 
samozřejmě informovat. Děkuje-
me za velkou a trvalou podporu 
SÚS, hořovické místní organizaci, 
městu Hořovice, obci Zaječov a fir-
mě INSTAV.

Radek Spáčil
vedoucí oddílu RT MO Hořovice
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První polovina sezóny 2025 Tomáše Spáčila

Žebrácká
pětadvacítka

se blíží!
Už za pár týdnů, v neděli 

10. srpna, se v Žebráku usku-
teční 44. ročník tradičního 
silničního běhu Žebrácká pět-
advacítka – Memoriál Waltera 
Bednáře. A my vás na něj sr-
dečně zveme!

Ať už patříte mezi zkuše-
né běžce, rekreační sportovce 
nebo si chcete prostě jen užít 
pohyb na čerstvém vzduchu, 
u nás si určitě vyberete:
- 25 km hlavní závod 
pro vytrvalce,
- 10 km běh pro ty, co 
preferují kratší trať,
- 10 km závod/pochod 
severskou chůzí pro ak-
tivní chodce s holemi.

Přihlásit se mů-
žete jednoduše na 
našem webu www.
zebracka25.cz. Čím 
dřív se zaregistruje-
te, tím víc času bu-
dete mít na přípravu – a hlav-
ně na těšení!

Čekají na vás krásné trasy 
vedoucí silnicemi a lesními 
cestami Křivoklátska, občers-
tvovací stanice na trati i v cíli, 
zázemí se šatnami, sprchami 
a úschovnou, profesionální 
časomíra a přátelská atmo-
sféra v prostoru startu a cíle 
u základní školy v Žebráku.

A nezapomínáme ani na 
doprovod!

Přijďte fandit svým blíz-
kým, nebo si rovnou zaběh-
něte nesoutěžní Rodinný běh 
s Žebráčkem a Točníčkem na 
1,1 km – veselý běh pro děti, 
rodiče i všechny, kdo mají chuť 
si to užít bez stresu z výsledků. 
Navíc bude v přilehlém par-
ku probíhat Svatovavřinecká 
pouť, takže o zábavu nebude 
nouze ani mimo trať. Tak ne-
váhejte, přihlaste se a přijeďte 
si s námi užít den plný pohy-
bu, radosti a sportovního du-
cha. Těšíme se na vás!

Pořadatelé Žebrácké 
pětadvacítky

Žebrácká pětadvacítka se blíží! 

Už za pár týdnů, v sobotu 10. srpna, se v Žebráku uskuteční 44. ročník tradičního silničního 
běhu Žebrácká pětadvacítka – memoriál Waltera Bednáře. A my vás na něj srdečně 
zveme! 

Ať už patříte mezi zkušené běžce, rekreační sportovce nebo si chcete prostě jen užít pohyb 
na čerstvém vzduchu, u nás si určitě vyberete: 

• 25 km hlavní závod pro vytrvalce, 

• 10 km běh pro ty, co preferují kratší trať, 

• 10 km závod/pochod severskou chůzí pro aktivní chodce s holemi. 

Přihlásit se můžete jednoduše na našem webu www.zebracka25.cz. Čím dřív se 
zaregistrujete, tím víc času budete mít na přípravu – a hlavně na těšení! 

Čekají na vás krásné trasy vedoucí silnicemi a lesními cestami Křivoklátska, občerstvovací 
stanice na trati i v cíli, zázemí se šatnami, sprchami a úschovnou, profesionální časomíra a 
přátelská atmosféra v prostoru startu a cíle u základní školy v Žebráku. 

A nezapomínáme ani na doprovod! 
Přijďte fandit svým blízkým, nebo si rovnou zaběhněte nesoutěžní Rodinný běh 
s Žebráčkem a Točníčkem na 1,1 km – veselý běh pro děti, rodiče i všechny, kdo mají chuť 
si to užít bez stresu z výsledků. 

Navíc bude v přilehlém parku probíhat Svatovavřinecká pouť, takže o zábavu nebude 
nouze ani mimo trať. 

Tak neváhejte, přihlaste se a přijeďte si s námi užít den plný pohybu, radosti a sportovního 
ducha. 

Těšíme se na vás! 
Pořadatelé Žebrácké pětadvacítky 

 

Náplň práce:
- nakládání s odpady ve městě
- údržba a péče o zeleň a veřejná prostranství
- drobné zednické a zámečnické práce
- údržba a opravy místních komunikací

Nabízíme:
- hlavní pracovní poměr
- zaměstnanecké výhody (5 týdnů dovolená,
pracovní oděvy, stravné), apod.
- nástup ihned nebo dohodou
- platové podmínky dle platové tabulky
+ příplatky po zapracování

Naše požadavky:
- technické schopnosti
- manuální a fyzická zdatnost
- spolehlivost, zodpovědnost
- řidičský průkaz sk. B, (sk. C výhodou)

Telefon:
+420 603 757 342
+420 731 515 616

E-mail:
hula@spravabytunebytu.cz
smerhovsky@spravabytunebytu.cz

MSBNF Hořovice přijme pracovníka Technických služeb


